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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

 

№ 40 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 25.10. 2022 

година, от 13.30 часа, в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  28 общински 

съветници. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 25 общински съветници. 

В хода на заседанието се включиха общинските съветници Валентин 

Василев; Радиана Димитрова; Стефан Стефанов. 

По уважителни причини отсъстваха общинските съветници Али Кязимов; 

Калоян Монев; Надежда Радославова; Мариан Иванов и Таня Тодорова. 

 

/Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: господин Добрин Добрев – Зам.-кмет на 

Община Разград; господин Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград; 

госпожа Хабибе Расим – Зам.-кмет на Община Разград; представители на 

общинска администрация и журналисти. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми съветници, 

За днешното заседание на общинския съвет досега са се регистрирали 25 

общински съветници. Петима общински съветници са уведомили, че ще бъдат 

възпрепятствани по обективни причини да участват в заседанието на общинския 

съвет. Налице е необходимия кворум и откривам заседанието на съвета. За 

днешното заседание дежурен секретар следва да бъде общинския съветник 

Любомир Райчев.  

Уважаеми колеги,  

Преди да пристъпим към нашата работа най-напред искам да кажа няколко 

думи за едно изключително хубаво събитие. Нашия колега, общинския съветник и 

председател на ПК за младежта, спорта и туризма – господин Ремзи Осман за 

пореден – седми път става световен шампион.  

 

/Бурни ръкопляскания в залата./ 

 

Аз ви моля да го аплодираме за този изключителен успех.  
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Господин Осман е един нагледен пример как трябва всеки да работи в 

работата, която умее. Радваме се и се гордеем с неговите успехи. Разград е 

мястото където има шампиони и то за много години.  

Господин Осман, следва да се поучим от Вашия пример и в нашата работа, и 

в личен, и в обществен план. Поздравявам Ви с този успех и ви желаем нови все 

така категорични победи на тепиха.  

 

Г-н Ремзи Осман – „ЗНС“ 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми заместник кметове, 

Уважаеми колеги,  

За мен беше голяма чест да прославя нашия град и нашата родина България. 

Тъй че е голяма чест за мен. Благодаря, че ме уважихте!  

Пропуснах уважаеми господин председател, след приключване на сесията 

ще има една малка почерпка в моя чест.  

 

/Бурни ръкопляскания в залата./ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да ни разкажете по подробно как ги натръшкахте тези противници и 

продължавате да го правите вече толкова години. 

И така, на вашето внимание е проект за дневен ред, който включва: 

1. Докладни записки; и 

2. Текущи въпроси. 

Искам да ви информирам, че по реда на нашия Правилник – чл.58, ал.8 

гражданинът Маню Манев е подал заявление, че иска да направи изложение пред 

общинските съветници. Казвам го това само информативно, тъй като господин 

Манев не е в залата и затова няма да има тази възможност.  

Има ли предложения по проекта за дневен ред? Не виждам. Затова 

преминаваме към гласуване на така предложения ви дневен ред. Моля гласувайте.  

 

С 25 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма, дневният 

ред се приема.  

 

 

 

ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я 1 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.395. 
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Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград. 

Относно: Наредба за електронен прием в първи клас в общинските 

училища на територията на град Разград. 

Докладната ще бъде представена от заместник кмета – госпдоин Добрин 

Добрев.  

Господин Добрев, давам Ви думата.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

На вашето внимание е проект за Наредба електронен прием в първи клас в 

общинските училища на територията на град Разград, като нашето предложение 

ако бъде приета, тя да бъде Наредба №30 по следващия последователен номер от 

наредбите, които са приети и действат на територията на Община Разград. 

Съгласно разпоредбата на чл. 143, ал. 1 от Закона за предучилищното и 

училищното образование училищният план-прием се определя преди началото 

на учебната година от директора на училището при условията и по реда на 

държавния образователен стандарт за организацията на дейностите в 

училищното образование и при спазване на държавния образователен стандарт 

за физическата среда и информационното и библиотечното осигуряване на 

детските градини, училищата и центровете за подкрепа за личностно развитие. 

На основание чл. 43, ал. 1 от Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за организация 

на дейностите в училищното образование, издадена от министъра на 

образованието и науката, за осъществяване на приема в първи клас за всяко 

населено място с повече от едно училище общините следва да разработят 

система за прием, в която водещ критерий е близостта на училището до 

постоянния/настоящия адрес на детето, както и да определят прилежащи райони 

на училищата за обхват на учениците.  

Община Разград се стреми към развитието и предоставянето на нови 

електронни услуги на гражданите на общината. При изработването на проекта на 

Наредба за електронен прием в първи клас в общинските училища на 

територията на град Разград е следван принципа за изграждане и внедряване на 

програмни продукти, свързани с въвеждането на информационни и 

комуникационни технологии. Програмният продукт „Електронен прием в първи 

клас“, разработен от „Информационно обслужване“ АД е предназначен за 

автоматизирано централизирано класиране в първи клас в училищата в град 

Разград. Електронната система за прием в първи клас отговаря на изискванията 

на  Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за организация на дейностите в училищното 

образование и е адаптирана към критериите за прием в първи клас на Община 

Разград.  

Наредбата беше публикувана за обществено обсъждане. В срока не са 

постъпили предложения. Тук искам да заостря вашето внимание на една 

техническа грешка, която е в чл.9, ал.5 от наредбата, където вместо Раздел 
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четвърти, чл.18, трябва да се чете Раздел пети чл.18.  

На разположение сме за въпроси и уточнения. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. 

Докладната записка бе обсъдена в две постоянни комисии: ПК по 

образование и наука и в ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

Най-напред давам думата на председателя на постоянната комисия по образование 

– госпожа Елка Неделчева, да ни информира за становището на комисията.  

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Уважаеми колеги,  

Докладната записка бе разгледана на заседание на постоянната комисия по 

образование и наука, като в заседанието на комисията взеха участие общо 8 от 

членовете на комисията. Дискусията беше доста подробна, разискаха се различни 

моменти от наредбата, направиха се различни предложения, които впоследствие 

бяха оттеглени, тъй като членовете на комисията прецениха, че тези предложения 

по никакъв начин нито ще подобрят, нито ще ощетят по някакъв начин наредбата 

и най-вече ползвателите на наредбата – родителите и първокласниците. И в 

заключение, в края на дискусията докладната записка беше подкрепена с: 5 гласа 

„ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Неделчева. 

Сега следва да чуем заместник председателя на постоянната комисия по 

законност – господин Обрешков. Заповядайте, господин Обрешков.  

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Уважаеми колеги, 

На проведеното заседание на 17.10.2022 г. присъстваха 6 членове на 

постоянната комисия по законност. Докладна записка с вх.№395 беше подкрепена 

с: 5 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“. Благодаря.  

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Пристъпваме към обсъждане на представения проект за Наредба №30. Има 

ли желаещи съветници, които да изразя становище?  

Давам думата на общинския съветник Галина Георгиева. 

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 
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Благодаря Ви, господин председател. 

Аз искам да задам един въпрос, който зададох и тогава когато се приемаше 

от общинския съвет самата система. Сега вече облечена като наредба, разбира се 

защото ще се осъществява по електронен път. Та всички критерии, които са вътре 

стана ясно нееднократно, че са от друга Национална наредба, т.е. тази на МОН 

№10 от 2017 г. Та цялата работа се състои в районирането, което трябва да свърши 

общинския съвет, иначе всичко препокрива Наредба №10 на МОН. Та в тази 

връзка моя въпрос, както и предния път е – на каква база и по какъв принцип се е 

случило районирането нали на териториите за всяко училище. И защо го казвам 

това? Защото виждам в някои райони, без значение нали за кое училище става 

дума се касае за жилищни квартали – ж.к. „Васил Левски“ например виждам. На 

друго място става дума за блокове от 1 до 29, примерно в „Орел“. На трето място 

са улици от номера до еди кой си до еди що си. Та въпроса ми в тази връзка – 

какъв е принципа, на какво основание се е извършило районирането. Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Добрев, ако Вие желаете да отговорите, може и експертите от 

общинска администрация, които са работили по проекта да вземат отношение. 

Заповядайте.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

На първо място, водещия принцип е близостта на района до училището, 

както е написано и в Наредба №10, в която е казано, че районирането трябва да се 

извърши като водещ принцип е близостта до училището. На следващо място, 

административно-териториалното деление на града ни е такова, каквото е 

направено в районирането. Даже в тези райони се правят и изборните секции, 

когато се правят изборите. И ако имат нещо да допълнят експертите от Отдел 

„Образование“ имат думата.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Нещо допълнително имате ли да кажете от Отдел „Образование“? Ако не, да 

приемем, че това е отговора, който се представя на госпожа Георгиева.  

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Територията например на ОУ „Иван. С. Тургенев“ е ж.к „Орел“, от блок 1 до 

29. Разбирам, че там няма улици, защото пък на другите територии, например на 

„Васил Левски“ са определени като улици. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Ами в „Орел“ по-голямата част от територията, няма улици – да. Там са 

жилищните блокове да. И е нормално жилищните блокове да са към прилежащата 

територия на училище „Тургенев“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Давам думата на общинския съветник Галин Парашкевов.  

 

Г-н Галин Парашкевов – ПП „ГЕРБ“ 

Относно районирането, госпожа Георгиева е права, защото ОУ „Никола 

Икономов“ района му е до „Момина чешма“, до улица „Симеон“. А ние сме на 200 

метра от улица „Симеон“. ОУ „Никола Икономов“ обхваща всички блокове, които 

са, като започнете от „Млади семейства“, да не говоря за „Освобождението“, 

високите блокове, блок „Млади семейства“ №1, блок „Млади семейства“ №2, ул. 

„България“. Не можем да сравним техния район примерно с нашия район, където 

нашия район са ни дали площад „Момина чешма“ и площад „Ларго“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници?  

Колеги, не виждам други съветници да желаят да участват в обсъждането и 

затова обявявам, че приключваме дискусията. И следва да пристъпим към 

гласуване. Обявявам режим на гласуване и моля съветниците да гласуват по 

докладна записка с вх.№395.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 549 

 

Съгласно разпоредбата на чл. 143, ал. 1 от Закона за предучилищното 

и училищното образование училищният план-прием се определя преди 

началото на учебната година от директора на училището при условията и 

по реда на държавния образователен стандарт за организацията на 

дейностите в училищното образование и при спазване на държавния 

образователен стандарт за физическата среда и информационното и 

библиотечното осигуряване на детските градини, училищата и центровете 

за подкрепа за личностно развитие. 

На основание чл. 43, ал. 1 от Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за 

организация на дейностите в училищното образование, издадена от 

министъра на образованието и науката, за осъществяване на приема в 

първи клас за всяко населено място с повече от едно училище общините 

следва да разработят система за прием, в която водещ критерий е близостта 

на училището до постоянния/настоящия адрес на детето, както и да 

определят прилежащи райони на училищата за обхват на учениците. За 

община Разград такова населено място е гр. Разград. В чл. 43, ал. 2 от 

посочената Наредба е упоменато, че в територията на прилежащия район 

на средищните училища се включват и населените места, от които са 

насочени учениците, в които няма училище. С настоящата докладна 

записка предлагам  на Вашето внимание проект на Наредба за електронен 
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прием в първи клас в общинските училища на територията на град Разград 

(Наредбата). 

 

 

Мотиви: 

1. Причини, които налагат приемането: 

Община Разград се стреми към развитието и предоставянето на нови 

електронни услуги на гражданите на общината. При изработването на 

проекта на Наредба за електронен прием в първи клас в общинските 

училища на територията на град Разград е следван принципа за изграждане 

и внедряване на програмни продукти, свързани с въвеждането на 

информационни и комуникационни технологии. Програмният продукт 

„Електронен прием в първи клас“, разработен от „Информационно 

обслужване“ АД е предназначен за автоматизирано централизирано 

класиране в първи клас в училищата в град Разград. Електронната система 

за прием в първи клас отговаря на изискванията на  Наредба № 10 от 

01.09.2016 г. за организация на дейностите в училищното образование и е 

адаптирана към критериите за прием в първи клас на Община Разград.  

 

2. Основни цели, които се поставят: 

Настоящият проект на Наредба за електронен прием в първи клас в 

общинските училища на територията на град Разград има за цел да се 

регламентират условията, реда и критериите за осъществяването на приема 

на деца в първи клас в общинските училища на територията на град 

Разград, да се гарантира равен достъп до образование на подлежащите на 

задължително училищно образование ученици. Въвеждането на 

централизирана електронна система за прием в първи клас цели да се 

осигури равнопоставеност на всички кандидати, както и да се избегне 

концентрирането на ученици само в определени училища на територията на 

град Разград и наличие на свободни места в други.  

 

3. Финансови и други средства, необходими за прилагането на новата 

нормативна уредба: 

За прилагането на Наредба за електронен прием в първи клас в 

общинските училища на територията на град Разград са предвидени 

финансови средства от бюджета на Община Разград за 2022 г.  

 

4. Очаквани резултати от прилагане на Наредбата: 

Съгласно чл. 256, ал. 1, т. 2 от Закона за предучилищно и училищно 

образование органите на местното самоуправление осигуряват и 

контролират обхвата на подлежащите на задължително предучилищно и 

училищно образование деца и ученици. С приемането на Наредба за 

електронен прием в първи клас в общинските училища на територията на 
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град Разград ще се осигури пълен обхват на подлежащите на задължително 

училищно образование ученици. Прилагането на Наредбата гарантира 

обективност, публичност и прозрачност при провеждането на цялостната 

процедура по приема на ученици в първи клас. 

Чрез въвеждането на централизиран електронен прием в първи клас 

ще се намали административната тежест за родителите, ще се постигне по-

висока степен на информираност от тяхна страна, както и ще ги улесни при 

извършването на кандидатстване, класиране и записване на децата в първи 

клас.  

 

5. Анализ за съответствие с правото на Европейския съюз: 

Настоящата Наредба е в съответствие с Европейската Харта за 

местното самоуправление, Европейската Харта за регионално развитие, 

както и с директиви на Европейската общност, свързани с тази материя, 

предвид съответствието на проекта с основни нормативни актове (Закона за 

предучилищното и училищното образование, Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за 

организация на дейностите в училищното образование), и др. с тях. 

Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл. 26, ал. 3 и ал. 

4 от Закона за нормативните актове е публикуван на интернет страницата на 

Община Разград на 12.09.2022 г. 

 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 76, ал. 3 и чл. 77 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл. 8 и чл. 28, ал. 1 и ал. 2 от Закона 

за нормативните актове, Указ 883 от 24.04.1974 година за прилагане на 

Закона за нормативните актове, чл. 17, ал.1, т. 3, чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 142, ал. 1, ал. 2 и чл. 143, ал. 1 от Закона за предучилищно и училищно 

образование и чл. 43, ал. 1 и ал. 2 от Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за 

организация на дейностите в училищното образование, издадена от 

министъра на образованието и науката, в изпълнение на чл. 256, ал. 1, т. 2 от 

Закона за предучилищно и училищно образование, Общински съвет – 

Разград, с 18 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – 1, 

 

       Р Е Ш И: 

 

1. Приема Наредба за електронен прием в първи клас в общинските 

училища на територията на град Разград. 

2. Наредбата за електронен прием в първи клас в общинските училища 

на територията на град Разград, влиза в сила три дни от разгласяването ѝ 

чрез местните печатни издания или по друг подходящ начин, съгласно 

разпоредбата на чл. 78, ал. 3 от АПК. 
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Приложение: Проект на Наредба за електронен прием в първи клас в 

общинските училища на територията на град Разград. 

 

Решението подлежи на оспорване в срока и по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

НАРЕДБА 

 

№30 
 

 

ЗА ЕЛЕКТРОНЕН ПРИЕМ В ПЪРВИ КЛАС В 

ОБЩИНСКИТЕ УЧИЛИЩА НА ТЕРИТОРИЯТА 

НА ГРАД  РАЗГРАД 
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/приета с Решение №549 по Протокол №40  от 25.10.2022  г. на Общински съвет – Разград,  

в сила от 01.11.2022 г. 

 
 

 

   РАЗДЕЛ I 

ОБЩИ ПОЛОЖЕНИЯ 

 

Чл. 1. Наредбата за електронен прием в първи клас в общинските училища на 

територията на град Разград определя условията, реда и критериите за осъществяването на 

приема на деца в първи клас в общинските училища на територията на град Разград в 

съответствие с разпоредбите на Закона за предучилищното и училищното образование, 

Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за организация на дейностите в училищното образование на 

Министерство на образованието и науката (МОН) и Наредба № 24 от 10 септември 2020 г. 

за физическата среда и информационното и библиотечното осигуряване на детските 

градини, училищата и центровете за подкрепа за личностно развитие. 

 

Чл. 2. (1) Училищното образование е задължително до навършване на 16-годишна 

възраст и започва от учебната година, която е с начало в годината на навършване на 7-

годишна възраст на детето. 

(2) Училищното образование може да започне и от учебната година с начало в 

годината на навършване на 6-годишна възраст на детето по преценка на родителя и при 

готовност за училище, удостоверена при условия и по ред, определени в държавния 

образователен стандарт за предучилищното образование. 

Детето, за което се подава заявление, трябва да е навършило или да навършва 6 години 

в годината на регистриране на заявлението.  

(3) Началото на училищното образование (приемът в първи клас) може да се отложи с 

една година, когато здравословното състояние на детето не позволява постъпването му в 

първи клас в годината на навършаване на 7-годишна възраст. В този случай детето 

кандидатства за прием в първи клас по настоящата Наредба през годината, в която 

навършва 8-годишна възраст. 

 

Чл. 3. Общинската администрация изготвя списъци на децата, които следва да 

постъпят в първи клас и в срок до 31 януари на съответната година ги предоставя на 

директорите на училищата. Списъците съдържат данни за децата, които подлежат на 

задължително училищно образование в първи клас през следващата учебна година и са 

адресно регистрирани по постоянен и/или настоящ адрес на територията на община 

Разград. 

 

Чл. 4. (1) Общински съвет – Разград определя прилежащи райони на училищата в град 

Разград за обхват на учениците (Приложение № 1 към настоящата Наредба). 

(2) В територията на прилежащите райони на средищните училища се включват и 

населените места, от които са насочени учениците, в които няма училище. 

 

РАЗДЕЛ II 

ОРГАНИЗАЦИЯ НА ПРИЕМА 

Чл. 5. (1) Приемът на деца в първи клас е централизиран и се извършва съгласно 

настоящата Наредба за електронен прием в първи клас чрез електронна система за прием в 

първи клас в училищата на територията на град Разград. 
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(2) За съответната учебна година на постъпване в първи клас се прилага единен График 

на дейностите по приема на ученици в първи клас в общинските училища на територията на 

град Разград, оповестен в електронната система за прием. 

(3) Централизираният електронен прием се осъществява в рамките на три класирания, 

съгласно График на дейностите по приема на ученици в първи клас в общинските училища на  

територията на град Разград.  

 

Чл. 6. (1) Училищният план-прием за съответната учебна година се утвърждава със 

заповед на директора след становище на обществения съвет, като заповедта следва да бъде 

поставена на видно място в училището и публикувана на интернет страницата му в срока, 

регламентиран в чл. 44, ал. 1 от Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за организация на дейностите в 

училищното образование на МОН и включен в Графика на дейностите. 

(2) В случаи, когато броят на местата за първи клас в проекта на училищния план-прием 

е по-голям от броя на децата в списъка, изготвен от общината, от прилежащия район за 

обхват на училището, които следва да постъпят в първи клас, преди утвърждаването на 

училищния план-прием директорът следва да го съгласува с финансиращия орган, като го 

информира относно възможността за осигуряване на целодневна организация за всички 

ученици. 

Информацията включва: 

• възможността за осигуряване на целодневната организация на учебния ден за учениците 

от I до IV клас, както и за учениците от V до VII клас; 

• наличната материално-техническа база; 

• обезпечаване на полудневната организация на учебния ден преди обяд. 

(3) След съгласуването с финансиращия орган директорът задължително информира 

началника на регионалното управление на образованието за възможността за осигуряване на 

целодневна организация за всички ученици, като приложи информацията, предоставена на 

финансиращия орган. При утвърждаването на училищния план-прием директорът е длъжен 

да се съобрази със становището на началника на регионалното управление на образованието. 

(4) Директорът на училището информира началника на Регионално управление на 

образованието - Разград и финансиращия орган за утвърдения училищен план-прием за 

съответната учебна година в срока, уточнен в Графика на дейностите. 

(5) Информацията за реда, сроковете, критериите за подбор за записването на детето в 

първи клас, както и документите, изисквани от училището, следва да бъде поставена на видно 

място в училището и публикувана на сайта на училището. 

 

Чл. 7. (1) Родителите/настойниците/приемните родители на деца, подлежащи на прием в 

първи клас, подават заявление по електронен път или на място в административната сграда на 

Община Разград, в стая, обявена в електронната система. Ако заявлението е регистрирано на 

място в административната сграда на Община Разград, данните се въвеждат в електронната 

система от служител, определен от кмета на Община Разград. Служителят предоставя на 

заявителя заявление за прием с регистрационен номер.  

(2) Родителите/настойниците/приемните родители имат право да подават заявления за 

записване на дете в първи клас за всички общински училища на територията на гр. Разград. 

 

РАЗДЕЛ III 

КРИТЕРИИ ЗА ОСЪЩЕСТВЯВАНЕ НА УЧИЛИЩНИЯ ПРИЕМ В ПЪРВИ КЛАС 

 

Чл. 8. (1) Водещ критерий за училищния прием в първи клас в училищата на 

територията на град Разград е близостта до училището по постоянен или настоящ адрес на 
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детето.  

(2) Осиновените деца и/или децата, настанени в приемни семейства, за които е подадено 

заявление за приемане в училището по желание на осиновителя, съответно приемния 

родител, може да се разпределят в групите по чл. 9 по постоянен/настоящ адрес на 

осиновителя, съответно приемния родител, ако е по-благоприятно за детето. Заявленията по 

изречение първо се регистрират само на място в административната сграда на Община 

Разград. 

 

 Чл. 9. (1) При спазване на водещия критерий, децата, за които е подадено заявление 

за  приемане в училището, се разпределят в следните групи: 

първа група - деца с постоянен/настоящ адрес в прилежащия район на училището и 

постоянният/настоящият им адрес не е променян в последните над 3 (три) години преди 

подаване  на заявлението. Деца, чиито братя или сестри до 12-годишна възраст са ученици в 

същото училище, се разпределят в първа група по горецитираната ал. 1, независимо от 

постоянния/настоящия им адрес; 

втора група - деца с постоянен/настоящ адрес в прилежащия район на училището 

повече от 1 (една) година, но постоянният/настоящият им адрес е променен в периода през 

последните от 1 (една) до 3 (три) години преди подаване на заявлението; 

трета група - деца с постоянен/настоящ адрес в прилежащия район на училището, но 

постоянният/настоящият им адрес е бил променен през последната 1 (една) година преди 

подаване на заявлението; 

четвърта група - деца с постоянен/настоящ адрес извън прилежащия район на 

училището към деня на подаване на заявлението. 

(2) За разпределянето в групите се взема посоченият в заявлението адрес, който е по- 

благоприятен за ученика. 

(3) За целите на разпределянето на децата в групите по ал. 1 се счита, че адресът не е 

променян, когато постоянният или настоящият адрес на детето е бил променен, но новият 

адрес остава в прилежащ район на училището към момента на подаване на заявлението. 

(4) Приемът в училище се осъществява последователно по реда на групите в ал. 1, като 

първо се приемат децата от първа група. 

 (5) В случай, че броят на децата в определена група по ал. 1 надхвърля броя на местата, 

определени с училищния план-прием, децата в тази група се подреждат според следните 

допълнителни критерии със съответния брой точки, описани в Раздел V, чл.18: 

1. дете с трайни увреждания над 50%; 

2. дете с един или двама починали родители; 

3. други деца от семейството над 12-годишна възраст, обучаващи се в училището; 

4. деца, завършили подготвителна група в избраното училище; 

5. дете от семейство с повече от две деца; 

6. деца близнаци - две и повече живородени деца от многоплодна бременност, съгласно 

легалната дефиниция на §. 1., т. 7 от Допълнителните разпоредби на Закона за 

семейните помощи за деца; 

7. дете, настанено по реда на чл. 26 от Закона за закрила на детето - в семейство на 

роднини или близки, в приемни семейства или в социална услуга – резидентен тип; 

8. дете/деца, отглеждани само от единия родител. 

 

(6) Ползването на предимства, заявени при подаването на заявлението, се доказва в 

момента на записване на детето в училището. Родителите/настойниците/приемните 

родители представят на училищната комисия изискуемите документи (копия и оригинал за 
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сверяване), доказващи съответствие с допълнителните критерии по чл. 9, ал. 5 от раздел ІІI 

от Наредбата, актуални към момента на подаването на заявлението за записване на детето в 

училището и/или при възникнала необходимост.  

  

 РАЗДЕЛ IV  

 РЕГИСТРИРАНЕ ЗА УЧАСТИЕ В ЦЕНТРАЛИЗИРАНО КЛАСИРАНЕ ЗА 

ПРИЕМ В ПЪРВИ КЛАС 

 

Чл. 10. Всички деца, кандидатстващи за прием в първи клас на общинските училища на 

територията на град Разград, се регистрират в електронната система от 

родителите/настойниците/приемните родители. 

 

Чл. 11. Стартът на регистрация на заявления е съгласно График на дейностите по приема 

на ученици в първи клас в общинските училища на територията на град Разград, публикуван 

на официалния сайт за електронен прием. 

 

Чл. 12. Заявителят – родител/настойник/приемен родител - има право да посочи до 6 

(шест) училища, подредени по ред на желанието. 

 

Чл. 13. За деца, които не фигурират в Локална база данни „Население“ (ЛБДН) на община 

Разград, заявление може да бъде регистрирано само в административната сграда на Община 

Разград, след представяне на необходимите документи, доказващи адресната регистрация. 

 

Чл. 14. Заявителят носи отговорност за грешно или невярно подадена в заявлението 

информация. 

 
Чл. 15. В срока за регистрация заявленията могат да бъдат редактирани, без да се губи 

полученият вече  регистрационен номер. В класирането се участва с последния вариант на 

заявлението. 

 

Чл. 16. Заявителят има възможност да преподрежда желанията си и/или да посочва нови, 

съобразно обявените свободни места, преди всяко от класиранията до затварянето на 

системата, съгласно Графика на дейностите. 

 
Чл. 17. Данните на родителите и децата от заявленията са лични по смисъла на Закона за 

защита на личните данни (ЗЗЛД) и като такива попадат под специален режим на защита. Те 

ще се ползват единствено за нуждите на електронното класиране за прием. 

 

 РАЗДЕЛ V 

 КЛАСИРАНЕ 

 

 Чл. 18. (1) Класирането при прием на деца в първи клас в училищата се осъществява 

на база точкова система, както следва: 

Основни критерии: 

 
Група ОСНОВНИ КРИТЕРИИ ЗА 

КЛАСИРАНЕ 
Точки 
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Първа 

група 

1. Деца с постоянен/настоящ адрес в прилежащия район на      

училището и постоянният/настоящият им адрес не е променян в        

последните над 3 години преди подаване на заявлението. 

 

800 

2. Деца, чиито братя или сестри до 12-годишна възраст са ученици 

в желаното училище, независимо от постоянния/настоящия им 

адрес (Братът/сестрата не трябва да са навършили 12-годишна 

възраст към началото на учебната година, за която кандидатства 

детето). 

 

Втора 

група 

Деца с постоянен/настоящ адрес в прилежащия район на 

училището повече от 1 година, но постоянният/настоящият им 

адрес  е променен в периода през последните от 1 до 3 години преди 

подаване на заявлението. 

600 

Трета 

група 

Деца с постоянен/настоящ адрес в прилежащия район на 

училището, но постоянният/настоящият им адрес е бил променен 

през последната една година преди подаване на заявлението. 

400 

Четвърта 

група 

Деца с   постоянен/настоящ   адрес извън прилежащия                        район на 

училището към деня на подаване на заявлението. 

200 

 

(2) При подаване на заявлението за всяко от желанията се ползва само един от 

критериите, посочени в първа група, който е по-благоприятен за детето. 

 

Допълнителни критерии: 

 
№ ДОПЪЛНИТЕЛНИ КРИТЕРИИ ЗА 

КЛАСИРАНЕ 

Точки НЕОБХОДИМИ 

ДОКУМЕНТИ 

1. Дете с трайни увреждания над 50 % 15 Експертно решение 

или НЕЛК за детето 

на ТЕЛК 

2. Дете с 

родители 

един или двама починали 15 Препис-извлечение от акт за 

смърт  

3. Други деца от семейството над 

12-годишна възраст, обучаващи се в 

училището 

 

15 Проверка от  училището 

     4.  Деца, завършили подготвителна     

група в избраното училище 

 

15 Удостоверение за задължително 
предучилищно образование 

5. Дете от семейство с повече от две 

деца 

 

15 Удостоверение за родените от 

майката деца 

6. Деца близнаци 15 Удостоверение за родените от 

майката деца 
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7. Дете, настанено по реда на чл. 26 от 

Закона за закрила на детето - в 

семейство на роднини или близки, в 

приемни семейства или в социална 

услуга резидентен тип. 

15   Заповед за настаняване,    

издадена от дирекция „Социално 

подпомагане“ или съдебно 

решение 

8. Дете/деца отглеждани само от единия 

родител 

15 Удостоверява се с влязло в сила 

съдебно решение за присъждане 

на родителските права. 

 

 Критерии на база избор на училище: 

1. За първо желано училище – 10 т. 

2. За второ желано училище – 9 т. 

3. За трето желано училище – 8 т. 

4. За четвърто желано училище – 7 т. 

5. За пето желано училище – 6 т.  

6. За шесто желано училище – 5 т.  

 

Чл. 19. (1) Всяко от предвидените три класирания се извършва в срокове, съгласно 

Графика на дейностите за прием в първи клас в общинските училища на територията на град 

Разград, определен от Община Разград и публикуван на сайта за електронен прием. 

(2) Всяко дете може да бъде класирано само в едно училище. 

(3) Електронната система класира децата, съобразно утвърдения училищен план-прием 

от директора на съответното училище. 

(4) Децата се класират въз основа на съответствието с критериите по чл. 18 от 

настоящата Наредба, като се подреждат в групите в низходящ ред според получения сбор от 

точки. Общият брой точки е сбор от точките по отделните критерии. 

(5) При кандидати с равен брой точки, надвишаващ броя на свободните места в 

училището, класирането се извършва на случаен принцип от електронната система. 

 

Чл. 20. Ако детето не е класирано на първо класиране, то участва със същия 

регистрационен номер в следващи класирания. Редакции на данните в заявлението могат да се 

правят до датата на затваряне на системата, съгласно Графика на дейностите за всяко класиране. 

 

Чл. 21. Близнаците участват в класиране с един регистрационен номер и едно заявление, 

като в заявлението се вписват данните на децата-близнаци. 

 

Чл. 22. Резултатът от всяко класиране е виден в профила на заявителя в електронната 

система. На електронните страници и информационните табла в училищата се публикува 

списък на класираните в съответното училище деца. 

 

Чл. 23. При отказ от записване на класирано дете, то губи мястото в училището, за което 

е класирано и може да участва в следващи класирания, съгласно Графика на дейностите, с нов 

регистрационен номер и ново заявление.  Важно е родителите да се запознаят с обявените 

свободни места за съответното класиране. 
 

Чл. 24. При обособяване на една или повече паралелки с ученици, чийто майчин език е 

ромски, тези деца може да се насочват за записване в първи клас в училища с други прилежащи 

райони от населеното място, в които има незаети места, и при заявено желание на техните 
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родители/настойници/приемни родители при условия и по ред, определени в Приложение № 2 

към тази Наредба. 

 

 

 

 

 

РАЗДЕЛ VI 

ЗАПИСВАНЕ 

Чл. 25. Родителите/настойниците/приемните родители записват детето в училище, 

съобразно определените в Графика на дейностите срокове. 

 

Чл. 26. При записване на детето в училището се представят следните задължителни 

документи: 

1. Попълнено заявление за записване, което се генерира от електронната система за прием; 

2. Копие на документ за адресна регистрация и оригинал за сверяване; 

3. Копие на удостоверение за раждане на детето и оригинал за сверяване; 

4. Оригинал на удостоверение за завършено задължително предучилищно образование или 

подготвителен клас в училище; 

5. Документи, удостоверяващи обстоятелства по чл. 9. 

 

Чл. 27. Класираното дете се записва само при наличие на пълния комплект от изискваните 

документи в определените срокове, съгласно Графика на дейностите. 

 

Чл. 28. Родител/настойник/приемен родител, посочил данни (критерии), осигуряващи на 

детето му определен брой точки при класирането, които не може да удостовери, получава 

отказ за записване на детето. В този случай заявлението му се анулира и за участие в 

следващо класиране е необходимо да бъде създадено ново заявление за класиране. 

 

Чл. 29. Незаписаните в срок деца автоматично отпадат от приетите, губят 

регистрационния си номер, с който са участвали в класиране и могат да кандидатстват отново 

за прием с ново заявление и нов регистрационен номер. 

 

Чл. 30. След записването на дадено дете отпада възможността същото да участва в 

следващо класиране. То може да бъде отписано и да кандидатства отново с ново заявление и 

нов регистрационен номер. 

 

 

ПРЕХОДНИ И ЗАКЛЮЧИТЕЛНИ РАЗПОРЕДБИ 

§ 1. Настоящата Наредба за електронен прием в първи клас в общинските училища на 

територията на град Разград е разработена и приета на основание чл. 17, ал. 1, т. 3 от Закона 

за местното самоуправление и местната администрация, във връзка с чл. 142, ал. 1, ал. 2 и чл. 

143, ал. 1 от Закона за предучилищно и училищно образование и чл. 43, ал. 1 и ал. 2 от 

Наредба № 10 от 01.09.2016 г. за организация на дейностите в училищното образование на 

МОН, в изпълнение на чл. 256, ал. 1, т. 2 от Закона за предучилищно и училищно 

образование. 

 
§ 2. Контрол по спазване на условията и реда за записване на учениците в първи клас на 
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общинските училища, определени в настоящата Наредба за електронен прием в първи клас в 

общинските училища на територията на град Разград, се осъществява от ресорния заместник 

– кмет. 

 

§ 3. Настоящата Наредба може да бъде изменяна или допълвана при необходимост с 

решение на Общински съвет – Разград. 

 

§ 4. Настоящата Наредба е приета с Решение №549 по Протокол № 40 от 25.10.2022 г. на 

Общински съвет – Разград и влиза в сила от 01.11.2022 .г.
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Приложение № 2 

към Раздел V, чл. 24 от Наредба 

за електронен прием в първи 

клас в общинските училища на 

територията на град Разград 

 
 

Условия и ред за прием на деца 
във връзка с чл. 24, Раздел V от Наредбата за електронен прием в първи клас в общинските 

училища на територията на град Разград 
 

1. При наличие на условия по чл. 24, Раздел V от Наредбата за електронен прием в 

първи клас в общинските училища на територията на град Разград, свързани с прилагането 

на  чл. 8 от Раздел III на същата, директорът на съответното училище изготвя и представя 

доклад за предприетите действия до кмета на Община Разград и до началника на 

регионалното управление на образованието. 

2. При заявено в писмен вид желание от страна на родителя/настойника на дете, 

отговарящо на условията по чл. 24, Раздел V от Наредбата, да запише детето си в първи клас 

в определено друго училище от град Разград, директорът на училището, в което е подадено 

заявлението за приемане в първи клас по прилежащ район, насочва детето за записване в 

училище с друг прилежащ район от населеното място, след проверка и  наличие на незаети 

места в него. 

В случай че има незаети места в избраното от родителя/настойника училище, 

директорът на училището по т. 1 издава служебна бележка, че детето отговаря на условията 

по чл. 24, Раздел V от Наредбата за електронен прием в първи клас в общинските училища 

на територията на град Разград, респективно чл. 43а, ал. 1 от Наредба № 10 от 01.09.2016 г. 

за организация на дейностите в училищното образование, и детето може да бъде записано в 

училище с друг  прилежащ район. 

3. Дейностите по т. 1 и т. 2 се осъществяват при подадено писмено заявление от 

родител/настойник и спазване на График за организация на приема на ученици в първи клас 

в общинските училища на територията на град Разград, който се актуализира за съответната 

учебна година. 
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С Т А Т И Я 2 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.396. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община Разград. 

Относно: Изменение и допълнение на Програмата за управление и разпореждане 

с имоти - общинска собственост за 2022 година, приета с Решение № 414 по Протокол 

№ 30 от 22.02.2022 г. на Общински съвет Разград. 

Господин Добрев, моля да представите Вашето предложение.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Става дума за два имота, съответно с идентификатори описани в докладната записка, 

които не са включени в Програмата за управление и разпореждане с имоти - общинска 

собственост за 2022 г. За първият имот на бул.“Априлско въстание“ има искане на 

Агенцията по заетостта – да се предоставят част от помещенията във връзка с проект на 

Министерството на труда и социалната политика. Предоставяне на обучения за дигитални 

умения и създаване на платформа за обучение на възрастни. А собственикът на следващия 

имот със съответния идентификатор, който е апартамент, който се намира в сграда 

построена с идентификатор 61710.505.615.2 по кадастралната карта на гр.Разград е отправил 

искане за учредяване на право на пристрояване - изграждане на покрита тераса към 

жилището. В този смисъл моля да вашето разпореждане за изменение и допълнение на 

програмата.  

Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. 

Сега моля господин Иво Димитров – председател на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство, да ни информира за становището.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

Докладната записка беше разгледана на заседание на постоянната комисия и 

подкрепена с гласовете на всичките 7-на присъстващи общински съветници, без „против“, и 

без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Другата комисия, която обсъди тази докладна записка е ПК по законност, превенция 

на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с 

неправителствени организации. Моля господин Огнян Обрешков, да ни информира за 

становището.  

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Докладна записка с вх.№396 беше подкрепена с: 6 гласа „ЗА“, „против“ и „въздържали 

се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 
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Колеги, преминаваме към обсъждане на докладната записка. Има ли съветници, които 

желаят да изразят становище? Не виждам. Затова пристъпваме към гласуване. Моля режим 

на гласуване по докладна записка с вх.№396. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев Не участва   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                      № 550 

 

Община Разград е собственик на следните имоти: 

 Имот с идентификатор 61710.505.615 – комплексно застрояване,  гр.Разград; 



17  

 Имот – обект с идентификатор 61710.505.634.1.55, бул.“Априлско въстание“ 

№56, гр.Разград. 

Имотите не са включени в Програмата за управление и разпореждане с имоти - 

общинска собственост за 2022 година.   

За имота на бул.“Априлско въстание“ има искане от Агенцията по заетостта да 

им се предоставят част от помещенията, във връзка с проект ПЗ на  МТСП “ 

Предоставяне на обучения за дигитални умения и създаване на платформа за обучение 

на възрастни“, а собственикът на обект с идентификатор 61710.505.615.2.1 – жилище, 

апартамент, намиращ се в сграда с идентификатор 61710.505.615.2, построена в имот с 

идентификатор 61710.505.615 по кадастралната карта на гр. Разград е отправил искане 

за учредяване право на пристрояване за изграждане на покрита тераса към жилището. 

За реализиране на основната цел на програмата, възниква необходимостта от 

включване на посочените имоти в нея. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8, ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.8, ал.9 и ал.10 от 

Закона за общинската собственост и т.1 и т. 2 от раздел IV „Заключителни разпоредби“ 

от Програмата за управление и разпореждане с имоти - общинска собственост за 2022 

година, Общински съвет Разград,  след поименно гласуване, с 22 гласа „ЗА“, „против“ 

– няма, „въздържали се“ – няма, 

 

       Р Е Ш И: 
 

1. Изменя и допълва Програмата за управление и разпореждане с имоти - 

общинска собственост за 2022 година, приета с Решение № 414 по Протокол № 30 от 

22.02.2022 година на Общински съвет Разград, както следва: 

 

§1. В т.2 „Застроени имоти“ от Раздел III Описание на имотите, предмет на 

процедури през 2022 година“ се правят следните изменения: 

Подточка 2.2.3  Вещни права  - 8 броя  се допълва, с нова подточка 2.2. със 

следното съдържание: 

„2.2. имот с идентификатор 61710.505.615 по кадастралната карта на гр.Разград.“ 

 

§2. В т.2 „Застроени имоти“ от Раздел III Описание на имотите, предмет на 

процедури през 2022 година“ се правят следните изменения: 

Подточка 2.2.4  се изменя и допълва , както следва:  

„ Управление – 9 броя“  и се създава нова подточка 9 със следното съдържание 

„9. Офиси №№ 1 и 2, в имот с идентификатор 61710.505.634.1.55, 

бул.“Апр.въстание“ 56, гр.Разград“ 

                         

2. Изменението и допълнението на Програмата за управление и разпореждане с 

имоти - общинска собственост за 2022 година, да се отрази на интернет страницата на 

Община Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 
 

С Т А Т И Я 3 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Докладна записка с вх.397. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Съгласие за продажба на придаваеми общински терени по улична 

регулация: 

1. 64 кв.м. от улица „Червен“, който да се приобщи към поземлен имот с 

идентификатор 61710.501.46 по кадастрална карта и кадастрални регистри на гр. 

Разград, община Разград; 

2. 314 кв.м. от улица „Добруджа“, който да се приобщи към поземлен имот с 

идентификатор 61710.501.46 по кадастрална карта и кадастрални регистри на гр. 

Разград, община Разград. 

Господин Грънчаров, моля да представите Вашето предложение. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Собственик на поземлен имот може да придобие по улична регулация две улици, две 

парчета съответно едното от 64 кв.м., другото от 314 кв.м. Направена е оценка от независим 

оценител, който за парчето от 64 кв.м. дава оценка 2329 лв., без ДДС, при данъчна такава 

643 лв. И пазарна оценка на придаваема площ с размер 314 кв.м., съответно оценен на 11 426 

лв., без ДДС, при данъчна оценка 2842 лв. Решението е с три точки. Първата е, предлага да 

обявите и двата придаваеми терена от публична в частна собственост, за да може да се 

разпореждаме с тях. Втора точка, да се измени и допълни Програмата за управление и 

разпореждане с имоти-общинска собственост за 2022 г., съответно с тези двата имота. И 

трета точка,  да се продадат на собственика на имота гореописаните имоти по улична 

регулация.   

Искам да ви обърна внимание, че тази докладна я гледаме за трети път поради факта, 

че има промяна в публична в частна собственост, рядко достига нужния кворум, 

необходимия брой хора, които да гласуват за това.  

Благодаря ви. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Грънчаров.  

Сега следва да чуем становищата на три постоянни комисии: ПК по устройство и 

развитие на територията, транспорт на Общината; ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство и ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации.  

Най-напред давам думата на председателя на постоянната комисия по ТСУ – господин 

Джипов, да докладва какво е становището на комисията.  

 

Г-н Джипо Джипов – Председател на ПК 

Благодаря. 

Уважаеми колеги, 

Докладна записка с вх.№397 беше разгледана на редовното заседание на комисията и 

беше подкрепена с: 4 гласа „ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

Ще докладвам и останалите две докладни записки, които бяха разгледани от 

комисията. Докладна записка с вх.№398, 6 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – 

няма. И докладна записка с вх.№399, 6 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържали се“ – няма. 

Благодаря.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви, господин Джипов. 

Сега моля господин Иво Димитров, да ни информира за становището на постоянната 

комисия по собственост.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Постоянната комисия проведе свое заседание, на което беше разгледана докладната 

записка, обсъдена и подкрепена с гласовете на 6-ма общински съветници, без „против“, и 

без „въздържали се“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

И сега следва да чуем господин Огнян Обрешков, за становището на постоянната 

комисия по законност.  

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

На проведеното на 17.10.2022 г. заседание присъстваха 6 броя общински съветника. 

Докладната записка с вх.№397 не бе подкрепена, гласували „ЗА“ – 3-ма, „против“ и 

„въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Пристъпваме към обсъждане на докладната записка. Давам думата на общинския 

съветник Левент Апти. Заповядайте, доктор Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря Ви, господин председател. 

Това, което ни се предлага да подкрепим, а именно да се продаде терен от 64 кв.м. на 

цена 2329 лв. и терен с площ 314 кв.м. за 11426 лв., които по груби сметки излиза, че за 

36,39 лв. на кв.м. трябва да се направи. 

Аз ще имам предложение и очаквам съветниците, като добри стопани на общинската 

собственост да подкрепят това мое предложение. А именно този израз на пазарна цена в 

размер на 2329 лв., да се трансформира на цена в размер на 6987 лв., както и по следващата 

подточка, на трета точка, на пазарна цена в размер на 11426 лв., да се трансформира на цена 

в размер на 34278 лв. 

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. И Ви моля да представите в писмен вид предложението.  

Колеги, продължаваме дискусията. Има ли други съветници, които желаят да изразят 

становище? 

Давам думата на общинския съветник Мирослав Цанев. Заповядайте.  

 

Г-н Мирослав Цанев – „Демократична България – Обединение“ 

Аз имам един въпрос към общинския съветник, който току-що направи предложение. 

Значи експерта, който е направил оценката е написал, че се базира на пазарна цена, а на 

какво основание господин Апти, Вие предлагате тази цена?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 
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Въпреки, че не съм задължен да отговарям на този въпрос. Ние не сме задължени да се 

съобразим с пазарната оценка на оценителя. Ние като собственици на тези терени можем да 

предложим и някоя друга цена без да се съобразяваме с експертното мнение. Все пак 

условия на пазарна икономика.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници желаят ли да изразят становище?  

Колеги, не виждам други желаещи. Затова ще изчакам доктор Апти да ми даде 

предложението в писмен вид за да ви го обява така, както е внесено.  

Давам думата на общинския съветник Пейчо Георгиев. Заповядайте. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Уважаеми колеги, аз се затруднявам сега когато трябва да взема решение да гласувам 

– дали това, което предлага господин Грънчаров или това, което предлага господин Апти. 

Поради простата причина, че нямам база. Единствената ми база е експерта, който е направил 

оценката. Може ли да получа малко повече информация – в него район в града как вървят 

имотите? Сега те вървят кой колкото даде разбира се, но все пак има някаква сигурно 

някаква граница от/до. Колко вървят на кв.м.? Защото господин Апти, аз приемам Вашето 

предложение ама аз пък сега като още по-добър стопанин мога да кажа да увеличим на 

18000 лв. първата, другото да бъде на 60000 лв. Обаче ще бъде така малко хвърчащо. Та 

моля вносителя да ми…, ако има такава информация какви са… 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз за съжаление не притежавам тази информация, защото тя не е била предмет на 

подобен анализ. В този район човека, който кандидатства да закупи придаваемите части по 

улична регулация, миналата година в състезание заплатил за 5 декара 200 000 лв., без ДДС 

от общината. Това е цената, която е постигнала не в него район, а в него място. Ако 

създаваме практика за увеличаване на цените, които ни предлага независимия оценител, аз 

ще помоля доктор Апти да даде един коефициент и от тук нататък всички да ги анексираме 

по същия начин, така като грижа на добри стопани. За да няма разлика между критериите за 

оценка.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Доктор Апти, давам Ви думата.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Никой не оспорва експертното мнение на оценителя. Все пак той има само 

съвещателен характер. В крайна сметка собственика казва каква цена иска за тези терени. И 

съгласете се, че става въпрос за общо за терен 378 кв.м., които искаме да ги продадем за 

няма и 14000 лв. Питам аз, ако имате такъв терен в границите на града, с регулация и т.н. 

бихте ли продали 378 кв.м. за сумата от 14000 лв.? Мисля, че с въпрос Ви отговарям на 

Вашия въпрос.  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Иво Димитров, не говорете не на микрофон. Желаете ли да Ви дам думата 

или не? Моля Ви не се обаждайте без да включите микрофон.  
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Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Понеже ме помолиха на микрофон да го кажа, ще го кажа. Тази цена се спекулира, за 

да се каже – вие бихте ли го продали на тази цена 300 кв.м., като в представите на хората 

веднага възниква един парцел от 300 кв.м., на който може нещо да се направи. Кооперация, 

както тук ми подсказват от групата на „ДПС“, но ако този парцел е с формата на глист, на 

който не кооперация, а тротоар не може да се направи 300 кв.м., тогава цената му е съвсем 

различна. И съобразно това каква е формата, каква е ползата от тези 300 кв.м. е направена 

оценка. Аз не съм против това, искам да разберете – да бъде по-висока цена. Винаги съм се 

борил за по-висока цена, защото това е интереса на всички граждани в общината. Както си 

спомняте на предишни заседания е имало предложение за увеличаване на цената, което е от 

името на постоянна комисия, където беше разглеждана тази материя, където имаше спор, 

където имаше уточняване, където имаше задаване на въпроси и постоянната комисия взе 

решение за една друга по-висока, малко по-висока цена. Тук в зала понеже става въпрос за 

Френкеви, не се прие това предложение и дори бях така накичен с как да го кажа, 

предложението, че било от мое име. И сега използвам случая да кажа, това беше 

предложение обосновано на една цяла постоянна комисия на общинския съвет. И в зала да 

бъдат хвърляни три пъти по-високи цени, независимо от това как се продава и какво. Дали 

ще се прави кооперация, която е 50 см. на 300 метра дължина. Има такива небостъргачи в 

Ню Йорк нали се сещате, едни такива триъгълни, които имат по една стая. Има и по някои 

ромски квартали подобни творения на архитектурния гений, където подобни такива половин 

стая на 18 стаи дълги апартаменти – има. Но ние не трябва да вземаме за база и за еталон 

такива в кавички – спорни решения. Аз малко съм шокиран да видя в зала такова 

предложение за три пъти по-висока цена. Но това е въпрос, който единствено и само е от 

компетенцията на общинския съвет. Всеки един общински съветник, всяка една група може 

да направи това и аз за това се съгласявам, че това предложение на господин Апти, трябва да 

бъде подложено на гласуване и да се разбере мнението и становището на общинския съвет. 

Не знам тука ли е, а виждам го, предишния кмет на Разград, който попита – винаги ли това 

ще бъде практика да бъдат предлагани по-високи цени, да, както стана ясно на този въпрос 

днес – положителен отговор дават от групата на „ДПС“. Така че, аз отговарям – да, това 

очевидно се превръща в практика, която аз приветствам. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз.  

Има ли други съветници… 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ако ми позволите, уважаеми господин председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Заповядайте, господин Грънчаров.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Малко да влезем в дълбочина на темата, защото улична регулация как се получава тя. 

Община Разград е собственик на улици, които са публична общинска собственост. Те са 

изградени, имат ширина определена с тротоари. Но за тях е отделен терен, по-голям 

отколкото се ползва в момента. По всяка улица има по един, два метра, 80 см, 90 см., след 

тази територия има имоти, които не са общински, може да са частни. Тази територия между 

имота на собственика и тротоара се нарича придаваема част по улична регулация. Това е 

едно парче дълго, както каза колегата Димитров, може да е дълго 100 метра и да е широко 

60 см. Значи линиите за застрояване към улична регулация може да се строи на нея, отзад 



22  

гърба ти трябва да е 5 метра, отстрани трябва да са 3 метра. Там не може да построите 

абсолютно нищо. И ако това парче го пуснем на търг на цена 11426 лв., няма да го купи 

никой. Защото единствения, който може да го купи е собственика на имота с когото той 

граничи. Да внеса малко яснота, защото създадохте впечатление, че това са едни терени, 

едни имоти, урегулирани при това. Не това не са урегулирани имоти.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Пейчо Георгиев не говори на микрофон.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Ама казвам ги. Питайте бе. Нали затова са комисиите. Никога не сме отказвали да 

разговаряме на тази тема.  

Да, показвах ги, обясних как…Даже ЗУТ преди да го обявят този текст за 

противоконституционен или там дискриминационен или както и да е, той ни задължаваше 

да си оправяме уличните регулации с всички субекти, с които граничим. Или да вземаме от 

тях или да даваме на тях, което изключително много започна да затормозява 

инвестиционния процес на нашите съграждани. Вдигна се голям шум и този текст беше 

отменен. Но ние бяхме задължени да го правим това нещо. Бяхме задължени. А този терен 

сега не знам колко е дълъг, но със сигурност е широк някъде е около метър и педесет, два 

метра максимум. Три да е.  

Ако имате други въпроси, на среща съм да отговарям.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Дадени бяха и пояснения от господин Грънчаров.  

Има ли съветници, които желаят да продължим обсъждането, да вземат отношение? 

Не виждам.  

По тази докладна записка и проекта за решение е постъпило едно предложение в две 

части за двата придаваеми терена. 

Доктор Апти, как предпочитате, като вносител да се произнесе общинския съвет – 

общо или поотделно за двата вида терена, за 64 кв.м. и за 314 кв.м.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Господин Левент Апти не говори на микрофон.  

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Общо. 

Вносителят на това предложение, предлага общинския съвет да се произнесе с общо 

решение по предложението, което е: В т.3. от диспозитива на решението, в частта която 

касае придаваем терен 64 кв.м., цената да бъде в размер на 6987 лв. И в същата точка 

относно придавамия терен от 314 кв.м., цената да бъде в размер на 34278 лв., без ДДС.  

Обявявам режим на гласуване по това предложение. Моля съветниците да гласуват.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев Не участва   



23  

3. Ахмед Басриев Ахмедов Не участва   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   

5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

8. Джипо Николов Джипов Не участва   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров   + 

11. Иво Борисов Димитров Не участва   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев   + 

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев Не участва   

18. Мирослав Цанев Маринов Не участва   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков Не участва   

23. Пейчо Добрев Георгиев   + 

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман   + 

26. Руско Кулев Дянков Не участва   

27. Свилена Дечева Дечева   + 

28 Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев Не участва   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

 

След проведено поименно гласуване, с 6 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържали се“ – 6, предложението не се приема.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега преминаваме към произнасяне по проекта за решение, който е представен от 

господин Грънчаров. Моля съветниците да гласуват проекта за решение по докладна записка 

с вх.№397.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев Не участва   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев Не участва   
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5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева   + 

10. Ивайло Георгиев Димитров   + 

11. Иво Борисов Димитров    

12. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти  +  

15. Любомир Асенов Райчев   + 

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев +   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим  +  

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков Не участва   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева   + 

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали  +  

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов  +  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 551 

 

 

На основание чл.27. ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, Общински съвет – Разград, след 

поименно гласуване, с 11 гласа „ЗА“, „против“ – 4, „въздържал се“ – 4, 

                                           Р Е Ш И:  

 

1. Не приема Докладна записка с вх.№ 397/10.10.2022 г. от Мирослав Тодоров 

Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Съгласие за продажба на придаваеми общински терени по улична 

регулация: 

1. 64 кв.м. от улица „Червен“, който да се приобщи към поземлен имот с 

идентификатор 61710.501.46 по кадастрална карта и кадастрални регистри на гр. 

Разград, община Разград; 

2. 314 кв.м. от улица „Добруджа“, който да се приобщи към поземлен имот с 

идентификатор 61710.501.46 по кадастрална карта и кадастрални регистри на гр. 

Разград, община Разград. 
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Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областен 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 

С Т А Т И Я 4 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.398. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Разрешение за изготвяне на проект за подробен устройствен план 

/ПУП/. 

Заповядайте, господин Грънчаров.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Наш съгражданин е депозирал заявление в Община Разград, като е завил желание в 

м.“Обзор“ на негов имот, с предназначение на територията земеделска, начин на трайно 

ползване лозе, да промени предназначението, като изгради сграда със смесено 

предназначение жилищна и обществено обслужване – магазин за хранителни и промишлени 

стоки. Към докладната е приложено техническо задание и от Общински съвет-Разград се 

очаква да одобри техническото задание, и да разреши изработването на проекта за подробен 

устройствен план. 

Благодаря Ви. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладната бе обсъдена в ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 

Общината и господин Джипов вече ни информира, че комисията подкрепя това 

предложение.  

И преминаваме към дискусия.  

Колеги, има ли желаещи съветници, които да изразят становище? Не виждам. Затова 

следва да се произнесем с гласуване. Моля гласувайте.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 552 

 

В Община Разград е постъпило Искане с вх. № 2001-31 от 09.05.2022 г. от Сервин 

Рузби Рамис за издаване на разрешение за изработване на Подробен устройствен план 

/ПУП/ – План за застрояване /ПЗ/ на собствен поземлен имот с идентификатор 

61710.612.5350 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 

община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ 

и начин на трайно ползване – „Лозе“, по реда на Закона за устройство на територията 

/ЗУТ/. 

Към искането са приложени следните документи: 

 техническо задание за изработване на Подробен устройствен план /ПУП/ - 

план за застрояване /ПЗ/; 

 предложение за създаване на ПУП - план за застрояване на поземлен имот  с 

идентификатор  61710.612.5350 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 
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гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на територията – 

„Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“,  за изграждане на обект „Сграда 

със смесено предназначение – жилищна и обществено обслужване /магазин за 

хранителни и промишлени стоки/“; 

 Представено е Решение № КЗЗ-06, раздел VII, т. 147 от 20.04.2022 г. на 

Комисията за земеделските земи към Министерство на земеделието, с което Комисията 

за земеделските земи изменя свое Решение № КЗЗ-21/30.11.2021 г., точка 18, като 

утвърждава площадка за проектиране за изграждане на обект „Сграда със смесено 

предназначение – жилищна и обществено обслужване /магазин за хранителни и 

промишлени стоки/“ в поземлен имот  с идентификатор 61710.612.5350 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. 

„Обзор“, с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на трайно 

ползване – „Лозе“, собственост на Сервин Рузби Рамис. Решението е влязло в сила 

видно от писмо с изх. № 94-1195 от 13.07.2022 г. от Министерство на земеделието – 

Дирекция „Поземлени отношения и комасация“. Съгласно чл. 35, ал. 1 от Правилника 

за прилагане на закона за опазване на земеделските земи /ППЗОЗЗ/, при влязло в сила 

решение за утвърждаване на окончателна площадка, заинтересованото лице може да 

поиска разрешение за изработване на ПУП по реда на ЗУТ; 

 скица на имота; 

 документ за собственост; 

 предварително становище с изх. № ПУПРОК-4076/27.05.2021 г. от 

„Електроразпределение Север“ АД 

 становище с изходни данни с изх. № ИП-01-169/02.06.2021 г. от 

„Водоснабдяване – Дунав“ ЕООД 

Съгласно чл. 124а, ал. 1 от ЗУТ разрешение за изработване на проект за ПУП за 

поземлени имоти извън границите на урбанизираните територии се допуска с решение 

на Общинския съвет по предложение на кмета на общината. Искането за издаване на 

такова разрешение се придружава от задание по чл. 125 от ЗУТ, което се одобрява 

едновременно с разрешението по чл. 124а от ЗУТ. 

Сервин Рузби Рамис e представил задание за разрешение за изработването на 

подробен устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот с 

идентификатор 61710.612.5350 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на територията – 

„Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на обект „Сграда със 

смесено предназначение – жилищна и обществено обслужване /магазин за хранителни 

и промишлени стоки“. 

Със заданието се установява териториалния обхват на плана, чието допускане се 

иска. Посочено е, че имотът се обслужва от запад посредством поземлен имот с 

идентификатор 61710.502.7071, който представлява второстепенна улица и поземлен 

имот с идентификатор 61710.502.7188, който представлява местен път /общински път 

RAZ1113 /III-4902/-Побит камък-Дянково-Разград/. Имотът не е водоснабдени и не е 

захранен с електроенергия и ще се захрани съгласно становища на експлоатационните 

дружества. Имотът ще се ползва за изграждане на обект „Сграда със смесено 

предназначение – жилищна и обществено обслужване /магазин за хранителни и 

промишлени стоки“, застройката се показва с ограничителни линии. Предвижда се да 

се промени предназначението на  имота - земеделска земя за неземеделски нужди по 

реда на Закона за опазване на земеделските земи. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 11, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 124а, ал. 1 и ал. 7, 
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чл. 124б, ал. 1, ал. 2 и ал. 4, чл. 125, ал. 1, чл. 109, ал. 1, т. 3 и чл. 110, ал. 1, т. 3 от Закона 

за устройство на територията и чл. 35, ал. 1 от Правилника за прилагане на закона за 

опазване на земеделските земи, Общински съвет Разград, с 21 гласа „ЗА“, „против“ – 

няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Одобрява техническото задание за изработване на проект за подробен 

устройствен план – план за застрояване на собствен поземлен имот с идентификатор 

61710.612.5350 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, 

община Разград, в м. „Обзор“, с трайно предназначение на територията – „Земеделска“ 

и начин на трайно ползване – „Лозе“ за изграждане на обект „Сграда със смесено 

предназначение – жилищна и обществено обслужване /магазин за хранителни и 

промишлени стоки“. 

2. Разрешава изработването на проект за  подробен устройствен план – план за 

застрояване за изграждане на обект „Сграда със смесено предназначение – жилищна и 

обществено обслужване /магазин за хранителни и промишлени стоки“ на собствен 

поземлен имот с идентификатор 61710.612.5350 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр. Разград, община Разград, в м. „Обзор“, с трайно 

предназначение на територията – „Земеделска“ и начин на трайно ползване – „Лозе“, 

собственост на Сервин Рузби Рамис. 

 

Решението да се разгласи с обявление по реда на чл. 124б, ал. 2 от Закона за 

устройство на територията /ЗУТ/. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

На основание чл. 124б, ал. 4 от Закона за устройство на територията настоящото 

решение не подлежи на оспорване. 

 
/Tехническото задание за изработване на проект за подробен устройствен план e 

неразделна част от Решение №552 и е приложено към протокола в отделен файл./                             

 

 

 

С Т А Т И Я 5 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.399. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Учредяване право на пристрояване за изграждане на покрита тераса 

към самостоятелен обект в сграда с идентификатор 61710.505.615.2.1 – жилище, 

апартамент по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр.Разград. 

Господин Грънчаров, моля да представите същността на Вашето предложение.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Наш съгражданин собственик на имот, който е самостоятелен обект в сграда, 

построена върху площ общинска собственост в размер на 3019 кв.м. Неговото желание е да 

му разрешим да си плати право на строеж за да си изгради покрита тераса. Той се намира на 
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първия етаж и има адрес: бул.“България“ №44, ап.1А. данъчната оценка в случая е по-висока 

определена от оценителя, но вие като добри стопани може и това да реформирате. 

Предложението е: да се учреди право на строеж за сумата от 736,30 лв. 

Благодаря Ви. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Грънчаров.  

Тук за пояснение на съветниците, общинските съветници могат да повишават по-

принцип оценките, но не могат да ги намаляват.  

Сега следва да ви информирам, че ПК по устройство и развитие на територията, 

транспорт на Общината, подкрепя проекта за решение. И моля господин Огнян Обрешков, 

да ни информира за становището на ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на 

решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Постоянната комисия по законност, с: 6 гласа „ЗА“, подкрепи докладната записка, 

„против“ и „въздържали се“ - няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Има ли желаещи съветници да изразят становище? Не виждам. Затова преминаваме 

към гласуване. Моля съветниците да гласуват. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов +   

6. Галина Георгиева-Маринова +   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев +   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
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22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 553 

 

Община Разград е собственик на поземлен имот - частна общинска собственост с 

идентификатор 61710.505.615 по кадастралната карта и кадастралните регистри на 

гр.Разград, с трайно предназначение на територията: урбанизирана и начин на трайно 

ползване: комплексно застрояване.  В имота има изградени сгради, собственост на 

физически и юридически лица. 

С писмо до Община Разград Магбуле Ахмед Мехмед, в качеството си на 

собственик на самостоятелен обект в сграда с идентификатор 61710.505.615.2.1, 

представляващ жилище – апартамент, находящ се в сграда с идентификатор 

61710.505.615.2 по кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград 

построена в горепосочения имот, е подала  заявление за учредяване право на 

пристрояване за изграждане на покрита тераса към жилището,  съгласно издадена виза 

от гл. архитект на Община Разград.    

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл. 2 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която е приела положително решение. 

Изготвена е пазарна оценка за правото на пристрояване от инж.Павлин Колев - 

оценител на недвижими имоти, съгласно сертификат рег. №100102137 от 12.12.2011 год. 

на Камарата на независимите оценители в България, която е в размер на 470,00 лв.  

(четиристотин и седемдесет лева), при данъчна оценка за правото на пристрояване, 

съгласно удостоверение за данъчна оценка по чл. 264, ал. 1 от ДОПК с изх. № 

6705002762/29.09.2022 год., в размер на 736,30 лв. (седемстотин тридесет  и шест лева и 

тридесет стотинки). 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал.2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 38, ал.2 и ал. 4 от 

Закона за общинската собственост, чл. 36, ал 2 и ал.3 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 гласа „ЗА“, 

„против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1. Учредява възмездно право на пристрояване  на Магбуле Ахмед Мехмед върху 

5,50 (пет цяло и петдесет стотни) кв.м. в поземлен имот – частна общинска собственост 
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с идентификатор 61710.505.615 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка 

петстотин и пет точка шестстотин и петнадесет) по кадастралната карта и 

кадастралните регистри на гр.Разград, одобрени със заповед № РД-18-37/10.03.2008 г. 

на Изпълнителния директор на АГКК, с площ от 3019,00 (три хиляди и деветнадесет) 

кв.м., с трайно предназначение на територията: урбанизирана, с начин на трайно 

ползване: комплексно застрояване, при граници: имоти с идентификатори 

61710.505.7031; 61710.505.7023; 61710.505.448; 61710.505.7043; 61710.505.7033, за 

изграждане на покрита тераса към самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

61710.505.615.2.1 (шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка петстотин и пет 

точка шестстотин и петнадесет точка две точка едно), представляващ жилище – 

апартамент, собственост на Магбуле Ахмед Мехмед, с адрес на имота: гр.Разград, 

бул.“България“ №44, ап.1А, находящ се в сграда с идентификатор 61710.505.615.2 

(шестдесет и една хиляди седемстотин и десет точка петстотин и пет точка шестстотин 

и петнадесет точка две), построена в общинския имот, за сума в размер на 736,30 лв. 

(седемстотин тридесет  и шест лева и тридесет стотинки), представляваща данъчната 

оценка за правото на пристрояване, при пазарна оценка определена от оценител на 

недвижими имоти в размер на 470,00 лв.  (четиристотин и седемдесет лева). 

2. Възлага на Кмета на Община Разград да издаде заповед и сключи договор за 

учредяване право на пристрояване с Магбуле Ахмед Мехмед. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред  Административен 

съд Разград. 

С Т А Т И Я 6 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.400. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Предоставяне безвъзмездно за управление на Агенция по заетостта  на 

част от имот - частна общинска собственост. 

Господин Грънчаров, моля да представите Вашето предложение.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С нарочно писмо директора на Дирекция „Бюро по труда“ в гр.Разград е уведомил 

Община Разград, че във връзка с Националния план за възстановяване и устойчивост и 

проект на Министерството на труда и социалната политика наречен „Предоставяне на 

обучения за дигитални умения и създаване на платформа за обучение на възрастни", по 

които Агенцията по заетостта е партньор, е предвидено създаването на „дигитални клубове“ 

на територията на цялата страна. След като са извършили оглед и са разгледали помещения 

свободни собственост на Община Разград, те описват в собственото си искане, определят 

две помещения: партерен етаж – офиси №№1 и 2 от жилищна сграда, находяща се в 

гр.Разград, бул. „Априлско въстание“ № 56. Искането е разгледано на заседание на 

комисията по чл.2 от Наредба №2 и тя дава положително становище. Нашето предложение 

е: Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 5 (пет) години на Агенцията по 

заетостта, целево за нуждите на  Дирекция „Бюро по труда“ – гр. Разград гореописаните 

помещения.  

Благодаря Ви. Завърших.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Моля господин Иво Димитров – председател на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство, да ни информира какво е становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Становището е силно положително, единодушно 8 общински съветници членове на 

комисията са подкрепили докладната записка, без „против“, без „въздържали се“ на 

постоянната комисия по управление на общинската собственост и стопанство. Благодаря Ви. 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

А сега следва да чуем господин Огнян Обрешков, за да ни информира какво е 

становището на ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Постоянната комисия по законност подкрепи докладна записка с вх.№400, с: 6 гласа 

„ЗА“, „против“ и „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, има ли някой, който да изрази становище по докладната записка и проекта за 

решение? Не виждам. Затова преминаваме към гласуване. Моля общинските съветници да 

гласуват по докладна записка с вх.№400.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов +   

6. Галина Георгиева-Маринова +   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова +   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   
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16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев +   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 554 

 

С писмо с вх. № 24-00-713/15.08.2022 година директорът на Дирекция „Бюро по 

труда“ – гр. Разград е уведомил Община Разград, че във връзка с Националния план за 

възстановяване и устойчивост и проект на Министерство на труда и социалната 

политика „Предоставяне на обучения за дигитални умения и създаване на платформа 

за обучение на възрастни", по които Агенцията по заетостта е партньор, е предвидено 

създаването на „дигитални клубове“ на територията на цялата страна, предвид което  е 

необходимо да бъдат осигурени помещения с приблизителна обща площ от 40,00 кв.м 

за целите на проекта. Извършен е оглед и като подходящи за целта са определени две 

помещения от партерен етаж – офиси №№1 и 2 от жилищна сграда, находяща се в 

гр.Разград, бул. „Априлско въстание“ № 56. 

Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба № 2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – 

общинска собственост, която е приела положително решение. 

Частта от имота е включена за управление в Програмата за управление и 

разпореждане с имоти и вещи-общинска собственост за 2022 година. 

Предвид гореизложеното и на основание  чл.21, ал.1, т.8, ал.2 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.12, ал.3 и ал.4 от 

Закона за общинската собственост, чл.16, ал.2, във връзка с чл.14, ал.3 от Наредба №2 

на Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи-общинска собственост и писмо с вх. № 24-00-713/15.08.2022 год. от Дирекция 

„Бюро по труда“ – гр. Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 26 

гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

 

1. Да се предостави безвъзмездно за управление за срок от 5 (пет) години на 

Агенцията по заетостта, целево за нуждите на  Дирекция „Бюро по труда“ – гр. Разград 
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част от имот - частна общинска собственост, актуван с АОС № 909/11.11.2003 г., 

представляваща офиси № 1 и № 2, с обща площ 42.86 кв.м., от  самостоятелен обект в 

сграда с идентификатор 61710.505.634.1.55, находящ се в с сграда  с идентификатор 

61710.505.634.1, разположена в поземлен имот с идентификатор 61710.505.634 по 

кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Разград, с адрес на имота: гр. 

Разград, бул. „Априлско въстание” №56, при граници на офиси № 1 и № 2: на етажа: 

коридор и офис № 3, под обекта: няма; над обекта: 61710.505.634.1.2 и 61710.505.634.1.3. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да сключи договор за предоставяне  

безвъзмездно право за управление на частта от имота, описана в т.1.  

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и Областен 

управител на Област Разград в 7 – дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред  Административен 

съд Разград. 

 

 

С Т А Т И Я 7 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.401. 

Докладна записка от Мирослав Тодоров Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Одобряване на годишен отчет относно изпълнението  на концесионни 

договори за 2021 година. 

Господин Грънчаров, моля да представите Вашето предложение.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Съгласно изискване на Закона за концесиите Община Разград е предоставила в 

Националния концесионен регистър информация за изпълнение на концесионните договори 

за предходната година по образец, който се поддържа на интернет страницата на 

Националния концесионен регистър. Въз основа на подадената информация за всички 

концесионни договори, по които е страна, концедентът изготвя и внася за одобрение в 

общинския съвет годишен отчет относно изпълнението на концесионните договори за 

предходната година. В изпълнение тези изисквания пред вас е внесен Отчета за изпълнение 

на действащите концесионни договори за 2021 г., по които страна е Община Разград.  

Ще си позволя набързо на мина през обектите и концесионерите.  

Обект: Водоем с.Дряновец 

Концесионер: „Енергомонтаж-РР”АД гр.Разград    

Сключен  договор 2015 година. Срок на договора 2019 г., изтича 2024 г.  Коректен, 

изпълнява ангажиментите по концесионния договор.  

Обект:Минерална вода от малмоваланжски водоносен хоризонт „Недокланско 

дере” – сондажи Р97х, Р98х и Р101х 

Концесионер: „Амилум –България” ЕАД гр.Разград 

Сключен договор 2004 година. Срокът на договора е 20 години. Изтичаш 2024 г. 

Концесионерът стриктно спазва ангажиментите си по концесионния договор.  

Обект: Язовир „Осенец”  

Концесионер: „БУЛ-РИБ” ООД гр.Разград  

Договор за концесия 2005 година, след няколко анекса приключва 2030 година.  Също 

изряден концесионер. Изпълнява всички ангажименти по договора си.  

,,Обект: Язовир „Липник“ 
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Концесионер: „ВАЛЛИ“ ООД гр.Разград 

2016 г. е сключен договор. Предоставен  е концесия за услуга на воден обект-язовир 

„Липник“ в землището на с.Липник. Срока на договора е 21 години. Изтича 2037 г. Тука 

имаме проблем, от време на време се обезводнява язовира, но за сега нещата са долу/горе 

стабилни.  

Обект: Стрелбище за лък 

Концесионер: Сдружение с нестопанска цел „Спортен клуб „Антибиотик” 

гр.Разград 

Договора изтече 28.12.2021 г. През изминалата година. Изряден концесионер.  

Обект: стадион „Хювефарма Арена“ 

Концесионер: „Професионален футболен клуб Лудогорец 1945“ АД гр.Разград 

Договора е сключен 2016 г. Тука е пропуснато да се опише, че е за срок от 35 години. 

Моля да го добавите.  Изтича 2051 г. Стриктен и изпълнява ангажиментите си по договора.  

Обект: язовир Островче 

Концесионер: „ДЕНИ ФИШ“ ЕООД гр.Варна 

Договор за концесия 2020 година. Срок на договора: 20 години. Изтичащ 2040 г. Също 

стриктно изпълнява ангажиментите си по договора.  

След като предложихме на вашето внимание Отчет за действията и изпълнението на 

концесионните договори от Общински съвет Разград се очаква: Да одобри годишния отчет, с 

който преди малко ви запознах. 

Благодаря Ви. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

Три постоянни комсиии са обсъдили тази докладна записка. Давам думата най-напред 

на председателя на ПК по бюджет, финанси и икономическа политика – господин Милен 

Минчев.  

 

Г-н Милен Минчев – Председател на ПК 

Благодаря Ви. 

Докладната записка беше разгледана в комисията по бюджет и финанси, обаче 

липсваше кворум на самата комисия и беше разгледана само по същество, с: 5 гласа „ЗА“, 

без „против“, и без „въздържали се“. 

Бих искал да докладвам и по останалите докладни записки. При тях гласуването 

протече по същия начин, без кворум, с: 5 гласа „ЗА“, без „против“, и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Минев. 

Сега моля господин Иво Димитров – председател на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство, да ни информира за становището на комисията.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря Ви, господин председател. 

Постоянната комисия разгледа тази докладна записка, беше запозната с всички 

подробности по концесионните договори и по тяхното изпълнение. И след проведен дебат и 

гласуване, подкрепи единодушно, с: 8 гласа „ЗА“, без „против“, и без „въздържали се“ 

докладната записка. Благодаря Ви. 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 
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Благодаря Ви и аз. 

И сега давам думата на господин Огнян Обрешков, за да ни информира за 

становището на ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, 

предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Постоянната комисия по законност подкрепи докладна записка с вх.№401, с: 6 гласа 

„ЗА“, „против“ и „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Колеги, пристъпваме към дискусия. Има ли желаещи съветници да изразят становище 

или да направят предложения? Не виждам. Затова обявявам, че ще минем към гласуване. 

Моля съветниците да гласуват по докладна записка с вх.№401.  

 

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 555 

 

Съгласно изискване на Закона за концесиите Община Разград е предоставила в 

Националния концесионен регистър информация за изпълнение на концесионните 

договори за предходната година по образец, който се поддържа на интернет страницата 

на Националния концесионен регистър. Въз основа на подадената информация за 

всички концесионни договори, по които е страна, концедентът изготвя и внася за 

одобрение в общинския съвет годишен отчет относно изпълнението на концесионните 

договори за предходната година. В изпълнение на изискването на закона е  внесен 

настоящия отчет  за одобрение от общинския съвет. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.44, ал.1, т.8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл.132, ал.2 от Закона за концесиите,  

Общински съвет Разград, с 26 гласа „ЗА“, „против“ – няма, „въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

1.Одобрява годишния отчет относно изпълнението на концесионни договори за 

2021 година, по които Община Разград е страна, приложен към настоящото решение, 

представляващ неразделна част от същото. 

  

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

ОТЧЕТ  

за изпълнение на   действащите  концесионни договори  за 2021 година, по които 

страна е Община Разград  

 

 През изминалата 2021 година не са организирани процедури по възлагане на 

общински концесии. 
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Към настоящия момент Община Разград има сключени  концесионни договори за 

следните обекти: 

 

Обект: Водоем с.Дряновец 

Концесионер: „Енергомонтаж-РР”АД гр.Разград    

За имота има  сключен  договор №69/20.03.2015 година  за предоставяне за концесия 

за услуга на воден обект-водоем в местността „Бъзова ливада“ в землището на с.Дряновец, 

община Разград и три анекса  за актуализация на концесионното възнаграждение, съобразно 

отчетената годишна инфлация. 

Срокът на договора е 19 години. За отчетния период концесионерът е заплатил 

годишното концесионно плащане . 

 Във връзка с изпълнение на разпоредбата на чл.15, т.15 от концесионния договор 

концесионерът е подал писмен отчет за извършените от него мероприятия. 

В изпълнение на чл.15, т.18.1 от договора  концесионерът е застраховал обекта на 

концесия и е представил застрахователна полица.   

  Водоемът е завирен и е в добро техническо и експлоатационно състояние.Не са 

констатирани проблеми при извършване на контролната дейност, които да изискват 

допълнителни препоръки към концесионера. 

При изпълнение на договора не е констатирано неизпълнение на договорни  

задължения. 

 

Обект:Минерална вода от малмоваланжски водоносен хоризонт „Недокланско 

дере” – сондажи Р97х, Р98х и Р101х 

Концесионер: „Амилум –България” ЕАД гр.Разград 

За имота има сключен договор за концесия №56/26.03.2004 година и  анекси, свързани 

с добитото водно количество през предходната година и с  актуализация  на концесионното 

възнаграждение, съобразно отчетената годишна инфлация. 

Срокът на договора е 20 години. 

През изминалата година концесионерът е заплатил годишното концесионно 

възнаграждение.  

Инвестиции през периода не са отчитани, поради изпълнението им през първите 

години на срока на концесията. 

 Концесионерът  е подал   изискуемата справка за ползваните водни количества  за 

предходната година и   е представил  застрахователна полица за застраховка на обекта на 

концесия. 

Представени са протоколи от изпитване на почви, протоколи от изпитване на вода за 

питейно- битови цели, програма за мониторинг на качеството на водата за питейно–битови 

цели. 

 

Обект: Язовир „Осенец”  

Концесионер: „БУЛ-РИБ” ООД гр.Разград  

За имота има сключен договор за концесия №160/20.06.2005 година за срок от 15 

години и два анекса за удължаване на срока на договора до 20.06.2030 година. Има 

сключени ежегодни анекси за актуализация на концесионното плащане, съобразно 

отчетената годишна инфлация. 

През изминалата година концесионерът е заплатил годишното концесионно 

възнаграждение и  е представил полица за застраховане на  обекта, предмет на концесията. 

Изпълнени са следните дейности: 

-сухият и мокрият откос на язовирната стена са почистени от твърда растителност; 

-извършено е почистване и подравняване около преливника ; 
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 -пространството между язовирната стена и дерето е почистено  

-извършени са многократни варувания на язовира  за подобряване на химическите 

показатели на водата, в частност на pH; 

-извършено е зарибяване със зарибителен материал собствено производство от 

видовeте: толстолоб, шаран, бял амур, европейски сом,  лин . 

- извършени са поправки на риболовни мрежи; 

- извършен ремонт на лодки. 

 Обектът на концесия  е в много добро техническо и експлоатационно състояние, 

почистено е дерето след  основния изпускател и преливника. Има денонощна жива охрана. 

Не са констатирани проблеми при извършване на контролната дейност, които да изискват 

допълнителни препоръки към концесионера. 

При изпълнение на договора не е констатирано неизпълнение на договорни  

задължения. 

Концесионерът управлява имота с грижата на добър стопанин и изпълнява  

задълженията си по концесионния договор. 

 

 

,,Обект: Язовир „Липник“ 

Концесионер: „ВАЛЛИ“ ООД гр.Разград 

За имота има сключен договор №97/15.04.2016 г за предоставяне на концесия за 

услуга на воден обект-язовир „Липник“ в землището на с.Липник, община Разград и анекси 

за актуализация на концесионното възнаграждение, съобразно отчетената годишна 

инфлация. Срокът на договора е 21 години. За отчетния период концесионерът е заплатил 

годишното концесионно възнаграждение. Същият е застраховал обекта на концесия  и е 

представил застрахователна полица. 

Във връзка с изпълнение на разпоредбата на чл.15, т.15 от концесионния договор 

концесионерът  е подал писмен отчет за извършените от него мероприятия  от 

задължителната  и допълнителна инвестиционна програма през изтеклата година, 

заключаващи се в следното: 

- почистване и фугиране на мокрия откос на язовирната стена; 

- поддържане на чашата на язовира чиста от твърда водна растителност, а бреговата 

ивица от дървесна и храстова растителност; 

- удълбочаване на отточното корито след изпускателя на разстояние 500 м. и 

поддържане в това му състояние; 

- поддържане на преливника и отводнителния канал на язовира. 

 

Обект: Стрелбище за лък 

Концесионер: Сдружение с нестопанска цел „Спортен клуб „Антибиотик” 

гр.Разград 

За имота има сключен договор за концесия №341/29.12.2005 година и ежегодни анекси 

за актуализация на концесионното възнаграждение. 

Срокът на договора е 16 години. 

През изминалата година концесионерът е заплатил годишното концесионно 

възнаграждение и представил застрахователна полица. 

Заложените инвестиции в обекта са извършени през първите шест години от срока на 

концесионния договор, след който период същият не представя отчет за тяхното 

изпълнение. Концесионерът е изпълнил комплексния план, изразяващ се в изграждане на 

волейболно игрище, басейн и сондаж, подобрено е осветлението около басейна. Имотът е 

ограден с метална ограда от западната и северната страна на стрелбището.  Изградени са 

укрепващи тераси на северния скат, които впоследствие са залесени. 
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Концесионерът изпълнява  задълженията си по концесионния договор. Не са 

констатирани нарушения  при неговото изпълнение. 

Концесионерът управлява имота с грижата на добър стопанин. 

Концесионният договор е изтекъл на 28.12.2021 г. 

 

Обект: стадион „Хювефарма Арена“ 

Концесионер: „Професионален футболен клуб Лудогорец 1945“ АД гр.Разград 

За обекта има сключен договор №331/15.12.2016 г.  за строителство с предмет: 

„Реконструкция и модернизация на стадион „Лудогорец Арена“, неговото управление и 

поддържане след въвеждането му в експлоатация на риск на концесионера“  и анекси  за 

актуализация на концесионното възнаграждение, съобразно отчетената годишна инфлация 

Има сключени  три допълнителни споразумения, свързани с промяна на последователността 

на изпълнение на строително-монтажните работи  в сектори „А“ и „Г“- през следващите 5 

години,  допълване на списъка с подизпълнители на обекта на концесия и промяна на 

наименованието на стадиона от  „Лудогорец арена“ на „Хювефарма арена““ 

Срокът на договора е 35 години. 

Концесионерът е платил дължимото концесионно възнаграждение за периода и е 

представил имуществена застрахователна полица. В изпълнение на чл.19, ал.2, т.19,  от 

договора концесионерът е представил аналитични ведомости по счетоводни сметки:  сметка 

„Разходи за дейност–експлоатация стадион“, сметка  „Търговски приходи“, сметка 

„Приходи от продажба на билети и карти“. 

 

Обект: язовир Островче 

Концесионер: „ДЕНИ ФИШ“ ЕООД гр.Варна 

За имота има сключен договор за концесия №256/07.10.2020 година и един анекс за  

актуализация на концесионното плащане, съобразно отчетената годишна инфлация. 

Срок на договора: 20 години.  

През изминалата година концесионерът е заплатил годишното концесионно 

възнаграждение и извършил застраховане на обекта.. 

На основание чл.39, ал.1, т.1 от договора  концесионерът е представил информация за 

извършените дейности, изразяващи се в следното: 

-частично източване на язовира и почистване на язовирното дъно; 

- почистване на тревна и храстовидна растителност, прилежаща към язовира; 

-извършвани варувания на водната среда за подобряване на химическите показатели 

на водата; 

-поддържане на електрическата инсталация около язовира; 

-осъществяван мониторинг и поддръжка на прожектори и камери за видеонаблюдение; 

--извършено е зарибяване със зарибителен материал собствено производство от 

видовeте: толстолоб, шаран, бял амур . 
 

С Т А Т И Я 8 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.402. 

Докладна записка от Хабибе Кязим Расим – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Изменение на Решение № 227 по Протокол № 17 от проведено заседание 

на 27.01.2021 г. на Общински съвет Разград, изменено с Решение № 385 по Протокол № 

27 от проведено заседание на 23.11.2021 г. на Общински съвет Разград, изменено с 

Решение № 479 по Протокол № 34 от проведено заседание на 17.05.2022 г. на Общински 

съвет Разград. 



39  

 Госпожо Расим, моля да представите докладната записка.  

 

Г-жа Хабибе Расим – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря Ви, господин председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

С Решение № 227 по Протокол № 17 от проведено заседание на 27.01.2021 г. на 

Общински съвет Разград, изменено с Решение № 385 по Протокол № 27 от проведено 

заседание на 23.11.2021г. на Общински съвет Разград, изменено с Решение № 479 по 

Протокол № 34 от проведено заседание на 17.05.2022 г. на Общински съвет Разград е 

определен състав на Съвета по въпросите на социалните услуги в Община Разград. 

През 2019 г. е приет нов Закон за социалните услуги, който е обнародван в държавен 

вестник брой 24 от 22.03.2019 г. и е в сила от 01.07.2020 г.   

Съгласно чл. 27, ал. 1 във връзка с чл. 26, т. 3-7 от Закона за социалните услуги, във 

всяка община се създава Съвет по въпросите на социалните услуги, в който се включват 

представители на териториални структури на Министерството на труда и социалната 

политика, Министерство на здравеопазването, Министерство на образованието и науката, 

Министерство на вътрешните работи и други държавни органи, частни доставчици на 

социални услуги на територията на общината и областта, юридически лица с нестопанска 

цел за общественополезна дейност, лицата, ползващи социални услуги, висши училища, 

обучаващи социални работници на територията на общината и областта. 

Във връзка с освобождаване на длъжността Главен експерт в отдел „Социални услуги 

и здравеопазване“ от Росица Бончева Георгиева и назначаването й на длъжност Директор на 

дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград се налага състава на Съвета по въпросите на 

социалните услуги в Община Разград да бъде променен. 

Поради настъпили кадрови промени в дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград с 

писмо изх. № 1703-08-00-2027#1 от 16.09.2022 г. от Директор на дирекция „Социално 

подпомагане“ гр. Разград заведено в деловодството на Община Разград с вх. № 24-00-809 от 

16.09.2022 г. е предложен нов член на Съвета - Директор на дирекция „Социално 

подпомагане“ гр. Разград Росица Бончева Георгиева. Това обстоятелство налага състава на 

Съвета по въпросите на социалните услуги в Община Разград да бъде актуализиран.        

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 27, ал. 3 във връзка с ал. 

1 и чл. 26, т. 3 - 7 от Закона за социалните услуги и писмо с вх. № 24-00-809 от 16.09.2022 г. 

на Директор на дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград до Кмета на Община Разград, 

предлагам Общински съвет Разград да приеме следното РЕШЕНИЕ: 

1. Изменя Решение № 227 по Протокол № 17 от проведено заседание на 27.01.2021 г. 

на Общински съвет Разград, изменено с Решение № 385 по Протокол № 27 от проведено 

заседание на 23.11.2021 г., изменено с Решение № 479 по Протокол № 34 от проведено 

заседание на 17.05.2022 г. на Общински съвет Разград, Раздел II в частта Членове, както 

следва:  

1.1. В т. 2. Росица Бончева Георгиева - главен експерт в Отдел „Социални услуги и 

здравеопазване“ в Община Разград се заменя с Ралица Росенова Николова - старши 

специалист  в отдел „Социални услуги и здравеопазване“ в Община Разград; 

1.2. В т. 4. Радостина Тодорова Неделчева - Директор на дирекция „Социално 

подпомагане“, гр. Разград се заменя с Росица Бончева Георгиева - Директор на дирекция 

„Социално подпомагане“, гр. Разград. 

Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Расим. 
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Сега следва да чуем становищата на две постоянни комисии. Най-напред давам думата 

на председателя на ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване – доктор 

Левент Апти.  

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви. 

На редовното съвместно заседание на ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване и ПК по бюджет, финанси и икономическа политика, което заседание се 

проведе на 17.10.2022 г., тази докладна записка с вх.№402 беше подкрепена с: 6 гласа „ЗА“, 

без „против“, и без „въздържали се“.  

Искам да използвам момента да запозная общинските съветници и по другите решения 

на самата комисия. Докладна записка с вх.№403, бе подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, 1 – 

„против“, без „въздържали се“. Докладна записка с вх.№405, бе подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, 

без „против“ и „въздържали се“. Докладна записка с вх.№406, беше подкрепена с: 6 гласа 

„ЗА“, без „против“ и „въздържали се“.  

Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, доктор Апти. 

И сега моля господин Огнян Обрешков, да ни информира за становището на ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Постоянната комисия по законност, подкрепи докладна записка с вх.№402, с: 6 гласа 

„ЗА“, „против“ и „въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Има ли желаещи съветници да изразят становище по тази докладна записка? Не 

виждам. Затова преминаваме към гласуване. Моля съветниците да гласуват по нея.  

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 556 

 

С Решение № 227 по Протокол № 17 от проведено заседание на 27.01.2021 г. на 

Общински съвет Разград, изменено с Решение № 385 по Протокол № 27 от проведено 

заседание на 23.11.2021г. на Общински съвет Разград, изменено с Решение № 479 по 

Протокол № 34 от проведено заседание на 17.05.2022 г. на Общински съвет Разград е 

определен състав на Съвета по въпросите на социалните услуги в Община Разград. 

През 2019 г. е приет нов Закон за социалните услуги, който е обнародван в 

държавен вестник брой 24 от 22.03.2019 г. и е в сила от 01.07.2020 г.   

Съгласно чл. 27, ал. 1 във връзка с чл. 26, т. 3-7 от Закона за социалните услуги, 

във всяка община се създава Съвет по въпросите на социалните услуги, в който се 

включват представители на териториални структури на Министерството на труда и 

социалната политика, Министерство на здравеопазването, Министерство на 

образованието и науката, Министерство на вътрешните работи и други държавни 

органи, частни доставчици на социални услуги на територията на общината и 
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областта, юридически лица с нестопанска цел за общественополезна дейност, лицата, 

ползващи социални услуги, висши училища, обучаващи социални работници на 

територията на общината и областта. 

Във връзка с освобождаване на длъжността Главен експерт в отдел „Социални 

услуги и здравеопазване“ от Росица Бончева Георгиева и назначаването й на длъжност 

Директор на дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград се налага състава на 

Съвета по въпросите на социалните услуги в Община Разград да бъде променен. 

Поради настъпили кадрови промени в дирекция „Социално подпомагане“ гр. 

Разград с писмо изх. № 1703-08-00-2027#1 от 16.09.2022 г. от Директор на дирекция 

„Социално подпомагане“ гр. Разград заведено в деловодството на Община Разград с 

вх. № 24-00-809 от 16.09.2022 г. е предложен нов член на Съвета - Директор на 

дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград Росица Бончева Георгиева. Това 

обстоятелство налага състава на Съвета по въпросите на социалните услуги в Община 

Разград да бъде актуализиран.        

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 27, ал. 3 във връзка 

с ал. 1 и чл. 26, т. 3 - 7 от Закона за социалните услуги и писмо с вх. № 24-00-809 от 

16.09.2022 г. на Директор на дирекция „Социално подпомагане“ гр. Разград до Кмета 

на Община Разград, Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА“, „против“ – няма, 

„въздържал се“ – няма, 

 

                                           Р Е Ш И:  
 

 

1.Изменя Решение № 227 по Протокол № 17 от проведено заседание на 27.01.2021 

г. на Общински съвет Разград, изменено с Решение № 385 по Протокол № 27 от 

проведено заседание на 23.11.2021 г., изменено с Решение № 479 по Протокол № 34 от 

проведено заседание на 17.05.2022 г. на Общински съвет Разград, Раздел II в частта 

Членове, както следва:  

1.1. В т. 2. Росица Бончева Георгиева - главен експерт в Отдел „Социални услуги 

и здравеопазване“ в Община Разград се заменя с Ралица Росенова Николова - старши 

специалист  в отдел „Социални услуги и здравеопазване“ в Община Разград; 

1.2. В т. 4. Радостина Тодорова Неделчева - Директор на дирекция „Социално 

подпомагане“, гр. Разград се заменя с Росица Бончева Георгиева - Директор на 

дирекция „Социално подпомагане“, гр. Разград. 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Давам думата на господин Пейчо Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

10 минути почивка, господин председател. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

По искане на група съветници, обявявам 10 минути почивка. 

 

ПОЧИВКА 
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ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

 

С Т А Т И Я 9 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Докладна записка с вх.403. 

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на Община Разград. 

Относно: Утвърждаване на ценоразпис за продажба на дървесина за физически и 

юридически лица. 

Господин Добрев, моля да представите докладната записка.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

С Решение № 412 по Протокол № 29 от проведено заседание на 27.01.2022 г. на 

Общински съвет Разград е утвърден ценоразпис за продажба на дървесина, добита от горски 

територии, собственост на Община Разград. 

 В съответствие с разпоредбата на чл.71, ал.5, т.3 от Наредбата за условията и реда за 

възлагане изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска 

собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, ценоразписът за 

дървесина, добита от горски територии – общинска собственост се утвърждава от 

Общинския съвет.  

От ОП „Разградлес“, град Разград е изготвен нов ценоразпис за продажба на 

дървесина за физически и юридически лица, представляващ приложение № 1, приложение 

№ 2 и приложение № 3 към настоящото решение. 

Изразено е становище от Директора на ОП „Разградлес“, град Разград, че приемането 

на нов ценоразпис се налага и е съобразено с промяната в пазарните цени на дървесината. 

Така направеното предложение за промяна на ценоразписа за продажбата на 

дървесина на физическите и юридическите лица от горски територии собственост на 

Община Разград, и стопанисвани от ОП „Разградлес“ се налага и във връзка с драстичното 

поскъпване на цените на гориво-мазочните материали, на горивата, на поскъпването на 

разходите на труда, на поскъпването на абсолютно всички консумативи, които са 

необходими за добиването на тази дървесина. Така предложените цени, които касаят 

масовата дървесина са със средно увеличение 30-35 % и в момента са под пазарните цени, 

които са в държавните предприятия. Налага се да бъде предложен този ценоразпис, с тези 

увеличени цени, тъй като добиването на дървесината през 2023 г. ще бъде изключително 

затруднено и почти невъзможно ако останем на сегашните цени, които са утвърдени от 

общинския съвет. Това се налага не само от пазарните условия, които са, това се налага и от 

изключително завишения размер на разходите за издръжка на предприятието, и разходите за 

добиване на дървесина. На разположение сме да отговаряме на въпроси.  

Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Тази докладна записка е разгледана в няколко постоянни комисии. Най-напред давам 

думата на господин Любомир Райчев, да ни информира за становището на ПК по околна 

среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. 

 

Г-н Любомир Райчев – Председател на ОбС 

На свое заседание проведено на 17.10.2022 г., от 8 члена на комисията тази докладна 

беше разгледана и с: 5 гласа „ЗА“, „против“ – 1, „въздържали се“ – няма, същата бе приета.  
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Използвам дадената ми дума да докладвам и следващата докладна, която се разгледа в 

нашата комисия – с вх.№404, същата беше подкрепена с: 5 гласа „ЗА“, без „против“, и 

„въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Райчев.  

Сега давам думата на председателя на ПК по управление на общинската собственост и 

стопанство – господин Иво Димитров.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Постоянната комисия разгледа докладната записка, и при проведеното гласуване я 

подкрепи с: 6 гласа „ЗА“, без „против“, и без „въздържали се“. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Давам думата и на господин Огнян Обрешков, за да ни информира за становището на 

ПК по законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на 

гражданите и връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Огнян Обрешков – Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Докладна записка с вх.№403, беше подкрепена с: 4 гласа „ЗА“, „против“ и 

„въздържали се“ – няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Още две постоянни комисии обсъдиха тази докладна записка: ПК по бюджет, финанси 

и икономическа политика и ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, и 

техните председатели ни информираха вече за становищата им, че подкрепят проекта за 

решение.  

Преминаваме към дискусия, уважаеми колеги. Давам думата на господин Пейчо 

Георгиев. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Или грешно чух или не съм чул. Но какъв беше или какъв е процента на увеличението 

на дървесината и този процент еднакъв ли е за всички видове? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Не.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

От вършина до технологични трупи. Това ми е първия въпрос.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Може ли да отговоря или ще зададете и втория въпрос.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Разрешавам. 
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз ви казах, че на масовата дървесина, която се използва за задоволяване нуждите на 

населението е между 30 и 40 % е увеличението. Иначе ако видите вършината, тя е увеличена 

с 300 %, от 6 на 24 лв. Така е. но това е материал, който практически почти не се използва. 

Да, той е горим, но заявките за добиване на вършина са единици. Докато масовите дърва, 

които се използват, масово се доставят на населението, те са увеличени някъде около 30 до 

40 % и са под цените на държавните предприятия. Не говорим изобщо за пазарните цени, 

които се предлагат.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Георгиев, имате ли други въпроси?  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Да. Неволно възниква такъв въпрос – дърва нарязани, ако една баба на село иска да 

вземе трябва да плати на тон 225 или с ДДС 270 лв. Та въпроса ми е дали тази баба ще може 

да си позволи тази дървесина при положение, че има пенсия 400 лв. А на село с какво да се 

топли бабата, освен на дърва. Виждат ми се високи цените. И затова попитах за процента на 

увеличение. Това, че те са по-ниски от държавните, цените в държавните предприятия, 

въобще не ме топли. И няма да топли никой от хората, които се отопляват с дърва.  

Не ми стана ясно господин Добрев. Вие казахте какви са аргументите за увеличаване с 

такъв процент ама.., почнахте с горивно-мазочните материали, едва ли са те най-големия 

компонент, който влияе на цената на дървесината. И въобще не е ясно. От това не става 

ясно. Не знам дали трябва да го има тука за да става ясно. Методологията, алгоритъма, по 

който е изчислено увеличението. Ако може някой да каже така в най-общи линии… 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Аз ще дам думата, той директора на общинското предприятие е тука.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – „Демократична България – Обединение“ 

Ами защо не казвате, че е тука. Човека ще ни обясни.  

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Да, разбира се.  

Заповядайте, господин Йорданов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Йорданов, първо пояснете в един тон колко кубика има за да имат представа 

всички общински съветници.  

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Относително е в един тон колко кубика има. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И дайте информация в другите общини как стоят нещата. В съседните лудогорски 

общини, за да имат представа съветниците.  

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Първо, ще започна с бабата от селото „Х“. Какво сме продали през настоящата година. 

Продали сме 40 % повече дърва за огрев, спрямо 2021 и 2020 г. Не знам хората ли се 

увеличиха, потребностите ли, но увеличено търсене на дървесина. Това е свързано с 
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организация с труд. Та основно хората по селата закупуват обла дървесина. Преработена 

дървесина си позволяват хората от гр.Разград и други хора, които имат тази възможност. За 

масовата дървесина, която се купува, там увеличението е от 81,60 на 109 лв. ако не се лъжа, 

108 лв. Увеличението е около 30 %. С това увеличение ние стигаме…, и сме пак под 

пазарните цени. Кое налага това увеличение? Труда в горския сектор поскъпна неимоверно 

през последните 2 години. Заплатите, които даваме на секачите не могат да стигнат на 80 % 

онези възнаграждения, които вземат в частните фирми. Не стига, че трудно намираме 

работници, но не им заплащаме и добре труда. На тези мога да ви гарантирам, че няма да 

има дървосекачни бригади, няма кой да ги добие тези дърва. Второто, освен труда са 

консумативите. Сега всеки може да си прецени колко е стигнало горивото. Но и не само 

гориво. Казах го и на заместник кмета Добрев, гума за товарен автомобил 350 лв. миналата 

година, тази година на 600 лв. не можем да намерим гумата. Колко е увеличението вие си 

знаете. Ако трябва да сравнявам дървата с пелетите, които са се вдигнали с 300 %. С облен 

дървен материал увеличението от 30 % е просто смешно. И тука разглеждаме едни числа и 

се удивляваме на големите цени, а за труда зад който стоят хората. 35 % е увеличението на 

възнагражденията на държавния сектор. Държавния сектор в тяхната администрация така 

наречената, защото те стопанска дейност не развиват, те отдават ползването на частни 

фирми, които продават дървата по 150-200 лв. двойно спрямо нашите цени. А има 35 % 

увеличение на възнагражденията. Та това смешно според мен увеличение ще отиде за 

покриване на консумативите и за опитване, достигане нивата на възнаграждения, както на 

администрацията, така и на работещите в горския сектор. Това е за бабата в селото „Х“. Ако 

има допълнителни въпроси.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Моля Ви дайте съпоставка, примерно с Община Кубрат, която също има общински 

гори.  

Г-н Свилен Йорданов – Директор на ОП „Разградлес“ 

Община Кубрат знаете на колко километра е, не само в Община Кубрат, в Община 

Вятово цените в момента са 120 лв. на най-масовата дървесина – обла, която е доставена до 

адрес на клиента. Спрямо цената на „Разградлес“ – 81,60 лв. в момента и исканите 110 лв. 

ако не се лъжа. 108 лв. значи ние отново не можем да стигнем в момента цените на 

общинско предприятие, което вярвайте има повече баби сигурно там и дядовци по селата и 

се отопляват на гориво. Знаете каква община е Кубрат и Вятово. За североизтока, там не 

искам да ви казвам цените какви са. Да не говорим за онези цени пазарни, които се дават от 

заводите, които изкупуват дървесина натоварена на тон. Там е значително сериозна цената. 

Значи Община Разград прави необходимото населението от общината да си закупи на 

достъпни цени. Повярвайте зад тази доставка стои сериозен труд. И ви обясних как се 

формира цената на дървесината.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Йорданов. 

Има ли други съветници, които желаят да изразят становище или да поставят въпроси? 

Давам думата на госпожа Елка Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – „БСП за България“ 

Колеги, наистина, да, тука колегата до мен ме изпревари, темата наистина е 

чувствителна, защото рефлектира върху доходите на една голяма част от населението на 

общината, хора, които ще се отопляват с дърва. Но всички ние тука мисля, че сме 

достатъчно разумни и интелигентни за да си дадем сметка, че при тези галопиращи цени на 

всичко това, което се включва в себестойността на един кубик или един тон дърва няма как 
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да не се отрази в увеличение на крайната цена, която стига до потребителите на дърва за 

огрев и другите видове дървесина, които са в ценоразписа. И не можем с лека ръка да кажем 

няма да подкрепим тази докладна, защото няма да бъдем популярни сред нашите избиратели 

и сред нашите съграждани. Защото по този начин ние ще обречем предприятието да стигне 

до невъзможност да изпълнява функциите си. Точно това, което очакват от нашето 

предприятие нашите съграждани да добиват дърва и да предлагат дърва на далеч по-ниска 

цена, която предлагат и държавните стопанства и частните стопанства. Дори и с това 

увеличение виждаме, че, който е отворил и е погледнал, и е направил едно сравнение между 

цените на дървата от държавните горски стопанства, частните, които предлагат и това, което 

нашето предприятие, вижда, че са в пъти по-високи тези, които са на другия пазар. Така, че 

макар, че ще ни коства така вътрешно неудобство и липса на комфорт подкрепянето на тази 

докладна, ситуацията е такава, че просто трябва да го направим. Аз тука ще се върна малко 

назад във времето, в предходния мандат когато нямаше увеличение нито на горива, 

драстични увеличения, на други материали, на резервни части, нямаше увеличение и на 

заплатите в който и да е сектор, и тогава имаше едно увеличение, което беше предложено от 

колегата, който беше тогава общински съветник Митко Ханчев. Едно увеличение и на 

дървата за огрев, и другата дървесина, което беше близо 40 % без да бъде обосновано с тези 

увеличения на всичко това, което формира себестойността на един кубик дърва. Така че, сме 

виждали и други варианти, а в този момент аз съм убедена, че когато е правен този 

ценоразпис, специалистите в нашето предприятие много точно са внимавали и са 

калкулирали това, което е най-необходимо за да може да продължи предприятието да 

работи. Така че, нека да бъдем разумни и да не стигаме до там, че предприятието да спре да 

работи. И тогава хората наистина ще трябва да купуват в пъти по-високи дърва, тези които 

се предлагат от държавни горски стопанства и от частни.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съветници имат ли желание да изразят становище? Не виждам. Затова колеги 

обявявам режим на гласуване. Моля съветниците да гласуват по тази докладна записка.  

 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галин Пенчев Парашкевов Не участва   

6. Галина Георгиева-Маринова  +  

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   
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15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев +   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов   + 

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев   + 

24. Радиана Ангелова Димитрова  +  

25. Ремзи Реджеб Осман Не участва   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов  +  

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 557 

 

С Решение № 412 по Протокол № 29 от проведено заседание на 27.01.2022 г. на 

Общински съвет Разград е утвърден ценоразпис за продажба на дървесина, добита от 

горски територии, собственост на Община Разград. 

 В съответствие с разпоредбата на чл.71, ал.5, т.3 от Наредбата за условията и 

реда за възлагане изпълнението на дейности в горските територии – държавна и 

общинска собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, 

ценоразписът за дървесина, добита от горски територии – общинска собственост се 

утвърждава от Общинския съвет.  

От ОП „Разградлес“, град Разград е изготвен нов ценоразпис за продажба на 

дървесина за физически и юридически лица, представляващ приложение № 1, 

приложение № 2 и приложение № 3 към настоящото решение. 

Изразено е становище от Директора на ОП „Разградлес“, град Разград, че 

приемането на нов ценоразпис се налага и е съобразено с промяната в пазарните цени 

на дървесината. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл. 71, ал.5, т.3 във 

връзка с ал.1 от Наредбата за условията и реда за възлагане изпълнението на дейности 

в горските територии – държавна и общинска собственост, и за ползването на 

дървесина и недървесни горски продукти и чл.30, ал.3, т. 2 от Наредба № 22 на 

Общински съвет Разград за определяне на условията и реда за управление на горските 

територии, собственост на Община Разград, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 19 гласа „ЗА“, „против“ – 3, „въздържали се“ – 3, 

 

       Р Е Ш И: 
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1.Отменя утвърдения с Решение № 412 по Протокол № 29 от проведено заседание 

на 27.01.2022 г. на Общински съвет Разград ценоразпис за продажба на дървесина, 

добита от горски територии, собственост на Община Разград. 

2. Утвърждава ценоразпис за продажба на дървесина за физически и юридически 

лица, представляващ приложение № 1, приложение № 2 и приложение № 3.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му.  

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока на АПК пред Административен 

съд Разград. 

 

/Приложения №№ 1, 2 и 3 са неразделна част от Решение №557 и са приложени 

към протокола в отделен файл./ 

 

 

С Т А Т И Я  10 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№404.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев –Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: План - Извлечение за ползване на дървесина за 2023 г. от  ОП „ 

Разградлес”, гр. Разград в горите, собственост  на Община  Разград. 

Господин Добрев моля,  да представите докладната записка. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Благодаря. 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Всяка година в края на годината съгласно чл.7, ал.1 и ал.4 от Наредбата за ползването 

на дървесина в горските територии-общинска собственост, ние трябва да приемем годишен 

план за ползване на дървесина. Този годишен план се изготвя от общината или от 

съответното общинско предприятие и се одобрява от общинския съвет. Тази година сме в 

процедура по приемане на горски стопански план за следващите десет години и по 

различното в тази докладна записка е, че трябва да приемем план извлечение за ползване на 

дървесина от гори собственост на Община Разград. Очакваме до края на годината или в 

началото на следващата година горско стопанския план да бъде одобрен от съответните 

органи и вече да имаме горско-стопански план за следващите десет години. Прогнозния 

размер на добитото количество дървесина, която предлагаме за 2023 г. да бъде добито от 

общинско предприятие „Разградлес“ в размер на 35 000 мᶟ лежаща маса от така 

представеното план извлечение. В общи линии на вашето разположение е и приложението, и 

сме на разположение да отговаряме на въпроси. 

 Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

В три постоянни комисия бе обсъдена тази докладна записка. Вече чухме какво е 

становището на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. И сега 

следва господин Иво Димитров да ни информира за становището на ПК по управление на 

общинска  собственост и стопанство.  

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 
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Благодаря, господин председател. 

 И тази докладна записка, както и предходната единодушно беше подкрепена с 

гласовете на 7 общински съветници, без „против“, и без „въздържали се“. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Моля господин Огнян Обрешков да ни информира за становището на ПК по 

законност, превенция на корупцията, контрол на решенията, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации. 

 

Г-н Огнян Обрешков –Зам.-председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Докладна записка с вх.№404 беше подкрепена с: 4 гласа „ЗА“, „против“ и  

„въздържали се“- няма. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

 Колеги, откривам дискусия. Има ли желаещи съветници да изразят становище? Давам 

думата на господин Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

На комисия бях задал въпрос за количество - фиданки или площи за залесяване за тая 

година и за следващата година. И къде се предвижда, кои места за залесяване? 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Господин Йорданов. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Йорданов, чухте ли въпроса? 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор ОП „Разградлес“ 

За залесяване става въпрос, но… 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да, да. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор ОП „Разградлес“ 

За тази година ли колко ще е залесяването? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да дадете информация на общинските съветници за тази и за следващата. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор ОП „Разградлес“ 

Аз пак ще поясня. Господин Добрев го каза. Предходната, в смисъл 2022-2023г. ще 

ползваме по план извлечение, тъй като не ние утвърден горскостопанския план. 

Горскостопанския план се изработва и е с валидност 10 г., в който е разписано ползването на 

дървесината, залесителните мероприятия, противопожарните и ред други лесовъдски 

мероприятия. Сега вие ще тръгнете надявам се от ползването и реда на ползване. 

Залесяването е функция от ползването. Какво ще рече това? В тези всички подотдели, които 

са изписани в план увеличението за 2022 и за 2023г. има само един подотдел, в който след се 
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изведе сечта е предвидено залесяване. В онзи вид, който навярно питате, залесяване. Така 

че, този процес не е по нечие усмотрение, то е пак казвам функция в следствие на 

ползването. Давам конкретен пример, с този подотдел, тополово насаждение ако се отсече 

през 2023г., през следващата година се прави почво подготовка, набира се посадъчния 

материал фиданки и се прави нужното залесяване. Отделно, че последните две години 

ползването, като изключим тази, е доста под планираното. Значи предприятието ползва по-

малко от колкото му е позволено. А не на всяка цена да отсечем гората колко ни позволява 

закона. Защо е така, защото търсенето през 2021 и 2020 г. беше силно затруднено. Имаше 

ограничения по обективни причини. Мисля че, имаше въпрос в предходни години какво 

залесяване е правено. Нали така? Това залесяване, което е правено, пак казвам е вследствие 

на сечта, на ползването в отдели, които са извършени през 2019 г.и 2020 г. За 2020 г. имаме 

15 дка от черен бор, за 2021 г. имаме 76 дка от топола и от акация. Това е по  въпроса за 

залесяването. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други съвеници? 

Господин Наско Анастасов, заповядайте. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Тази година имаме добив от  29 000 доколкото разбрах куб.м  А колко декара или 

колко фиданки са залесени от април до сега или до декември месец. Колко се предвижда? И 

на базата на тия  35 000 мᶟ за догодина, какво се предвижда за залесяване и къде? 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор ОП „Разградлес“ 

Явно не съм бил ясен в разяснението  си преди малко.  

Господин Анастасов, Вие сте общински съветник вече не знам кой мандат. Даже 

лично сте идвали при мен по въпроса за залесителните мероприятия и Ви казвам още един 

път….   

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Наско Анастасов не говори на микрофон. 

 

Г-н Свилен Йорданов – Директор ОП „Разградлес“ 

Именно. Точно така. Именно тука въпроса Ви го разглеждам така. Тази година 

добихте 40 000 куб. царевица, колко декара слънчоглед ще засеете следващата година. Значи 

това не е земеделие, това е горско стопанство. Значи следва извода провеждащите 

възобновителни сечи да ги направим така гората да се възобновява сама. Естествено, защото 

всичко което е изкуствено, вярвайте ми от опит го казвам е много временно, много болно и 

нетрайно. Жив пример ще ви дам от 2020 г. Топола, която е отсечена без значение 2019 г., 

ние сме планирали, направили нужната почво подготовка, закупили сме посадъчния 

материал, на 100 процента без прехващане след толкова сериозен труд. И какъв е извода? 

Първо, че това месторастване, което е предвидено за тополово, отдавна вече не залива с вода 

и я няма тази влага, която е имало преди 20 години. Но ние си изпълнихме задачите като 

ресурси, навярно догодина ако съберем жълъд от цер ще направим повторен опит. Но 

залесяването не може да се обвърже с кубиците, с които са добити. Залесяването се обвързва 

с горско стопанския план и насоките в него каквито са дадени. Значи не можем да кажем тая 

година добили сме 30 000 кубика и 100 декара да залесим, къде ще залесим  тия 100 декара? 

Къде са предвидени те? Това не са някакви голи площи. Аз имам предвид къде могат да 

бъдат направени, но ако продължаваме с дивечето и ниви да не се ползват като такива, 

можем да ги направим ново залесяване, но това не зависи от мнението на директора, а от 
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други институции. Най-вече, като се приеме горско стопанския план и като се видят 

насоките, и тогава започва планиране. Но планирането не става от днеска за утре. Не знам 

дали бях ясен. Тук става въпрос за горско стопанство не за земеделие. Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Йорданов. 

Други колеги желаят ли да изразят становище? Не виждам желаещи. Затова 

приключваме дискусията и преминаваме към гласуване. Моля, общинските съветници да 

гласуват по проекта за решение. 

 
 С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев   + 

5. Галин Пенчев Парашкевов   + 

6. Галина Георгиева-Маринова  +  

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев +   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов  +  

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова  +  

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов Не участва   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов +   
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Общинският съвет взе следното 

  

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 558 

 

На основание чл. 95, ал. 1, чл. 114, ал. 1 и чл. 120, ал. 1, т. 1 от Закона за горите, с 

ПМС № 316/24.11.2011 г. е приета Наредба за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска собственост, и 

за ползването на дървесина и недървесни горски продукти.  

Съгласно чл. 7, ал. 1 и ал. 4 от Наредбата ползването на дървесина в горските 

територии- общинска собственост се извършва въз основа на годишен план, изготвен 

от общината, който се одобрява с решение на общинския съвет по предложение на 

кмета на общината и се публикува на интернет страницата на съответната община в 

срок 15 дни от одобряването му. Съгласно чл. 52а, ал. 8, изр. първо от Наредба № 8 от 

5.08.2011 г. за сечите в горите, издадена от Министъра на земеделието и храните 

„когато горскостопанският план е в процес на изработване, насоките за стопанисване 

се определят с план-извлечение“. В съответствие с изискванията е представен План - 

Извлечение за ползване на дървесина от ОП „Разградлес”, гр.Разград за 2023 година, в 

териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС Разград” и в териториалния обхват на 

СЦДП ТП „ДГС Сеслав”, изготвен от директора на  ОП „Разградлес” гр. Разград.      

  

Предвид гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.5, ал.3, във връзка с 

ал.1, т.2, чл. 7, ал. 4 и чл. 71, ал. 6, т. 1 от Наредбата за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии – държавна и общинска собственост, и 

за ползването на дървесина и недървесни горски продукти, чл. 52а, ал. 8 от Наредба № 

8 от 5.08.2011 г. за сечите в горите, издадена от Министъра на земеделието и храните, 

чл. 27, ал. 3 и ал. 4, и чл. 30, ал. 1, т. 2 от Наредба № 22 на Общински съвет Разград за 

определяне на условията и реда за управление на горските територии, собственост на 

Община Разград, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 гласа „ЗА“, 

„против“ –3, „въздържал се“ – 2, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Одобрява План - Извлечение за ползване на дървесина от ОП „Разградлес” 

гр.Разград за 2023 година, в териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС Разград” и в 

териториалния обхват на СЦДП ТП „ДГС Сеслав”, изготвен от директора на  ОП 

„Разградлес”, гр. Разград, който да бъде публикуван на интернет страницата на 

Община Разград в срок от 15 дни от одобряването му.  

2.  Определя прогнозното количество дървесина за ползване през 2023 г. от 

ОП „Разградлес“ гр.Разград да е в размер до 35 000 мᶟ лежаща маса по  план-

извлечението за 2022 г. и 2023г.  

3. Добитото количество дървесина за 2022 г. с прогнозен размер до 35 000 мᶟ 

лежаща  маса, предвидено в план-извлечението за 2022 г. и 2023г. ,да бъде предоставено 

за продажба по ценоразпис, чрез добив и продажба на добита дървесина от склад.  

 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Решението подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК  пред Административен 

съд гр. Разград. 
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/План - Извлечение за ползване на дървесина от ОП „Разградлес” гр.Разград за 2023 

година е неразделна част от Решение №558 и приложен към протокола в отделен 

файл./ 

 

С Т А Т И Я  11 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№405.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Кандидатстване чрез подаване на заявление за финансиране по 

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR003-

1.001 „Топъл обяд“ по Оперативна Програма за храни и основно материално 

подпомагане“ 2021-2027 година.    

Господин Добрев, моля да представите същността на Вашето предложение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Докладната записка касае кандидатстване по процедура топъл обяд по оперативна 

програма за храни и основно материално подпомагане през периода 2021-2027 г. На 19 

септември е обявена съответната процедура, която трябва да допринесе активно за 

изпълнението специфичната цел на Съюза, която е насочена към  справяне с проблема на 

материалните лишения чрез подпомагане с храни и основна материална помощ. Следва да се 

добави принос към цялостната национална политика за смекчаване и намаляване на 

бедността и за подкрепа за преодоляване на основните идентифицирани лишения от храна и 

основни материали за осигуряване на нормални условия за живот  на хора, които живеят в 

крайна бедност, изпитват тежки материални лишения или живеят в социална изолация. 

Процедурата е продължение на успешното изпълнение на тази операция в рамките на 

предишния програмен  период и се реализира в съответната конкретната цел. Дейностите 

предлагаме по предоставяне на подпомагането с „Топъл обяд“ да се извършват в периода 

01.01.2023 г. до 30.09.2025 г., като крайния срок за подаване на заявление за финансиране е 

до 17:00 ч. на 31.01.2025 г. Община Разград е допустим бенефициент и ще подаде заявление 

за финансиране по процедурата „Топъл обяд“ по Оперативна програма и храни, но за 

подаването на това проектно предложение е необходимо решение на Общински съвет 

Разград за разкриване на социалната услуга „Топъл обяд“, като местна дейност, съгласно 

дефиницията на § 1, т. 20 от допълнителните разпоредби на Закона за публичните финанси.  

В този смисъл моля, за вашето съгласие да подадем заявлението за финансиране на 

процедурата и да бъде разкрита като месна дейност, съгласно дефиницията на § 1, т. 20 от 

Закона за публичните финанси. И да се предостави считано от 01.01.2023 г. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. 

Две комисии обсъдиха тази докладна записка: ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика и ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване, и 

вече бяхме информирани от техните председатели, че тези комисии подкрепят проекта за 

решение. Преминаваме към обсъждане. Има ли съветници, които да изразят становище? Не 

виждам желаещи. Затова ще гласуваме по проекта за решение. Обявявам режим на 

гласуване. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов +   

6. Галина Георгиева-Маринова +   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

8. Джипо Николов Джипов +   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев +   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   

22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова +   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното 

  

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 559 

 

На 19.09.2022 г. е обявена процедура за директно предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ BG05SFPR003-1.001 „Топъл обяд“ по Оперативна Програма за 

храни и основно материално подпомагане.  

Програмата за храни и основно материално подпомагане 2021-2027 г. (ПХОМП) 

ще 
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допринесе активно за изпълнението на специфичната цел на Съюза, насочена 

към справяне с проблема на материалните лишения чрез подпомагане с храни и 

основна материална помощ. Стратегическата цел на програмата е да добави принос 

към цялостната национална политика за смекчаване и намаляване на бедността и за 

преодоляване на социалното изключване. Тази цел ще се постигне чрез осигуряване на 

подкрепа за преодоляване на основните идентифицирани лишения от храна и основни 

материали за осигуряване на нормални условия за живот на хора, които живеят в 

крайна бедност, изпитват тежки материални лишения и живеят в социална изолация. 

Процедура „Топъл обяд“ е продължение на успешното изпълнение на тази 

операция в рамките на програмен период 2014-2020 и се реализира в съответствие с 

конкретната цел на програмата за справяне с материалните лишения чрез 

предоставянето на храни и/или основно материално подпомагане на най-нуждаещите 

се лица, включително децата, и прилагане на съпътстващи мерки, които подпомагат 

социалното им приобщаване. 

Чрез подпомагането с топъл обяд се цели да се осигури здравословна, 

разнообразна и питателна топла храна за обяд на хора, които не са в състояние сами 

или с помощта на свои близки да си осигуряват такава. 

Дейностите по предоставяне на безвъзмездната финансова помощ ще се 

извършват в периода от 01.01.2023 г. до 30.09.2025 г. Крайният срок за подаване на 

заявление за финансиране е до 17:00 ч. на 31.01.2023 година. 

Община Разград е допустим бенефициент и ще подаде заявление за финансиране 

по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

BG05SFPR003-1.001 „Топъл обяд“ по Оперативна Програма за храни и основно 

материално подпомагане. За подаване на проектното предложение в посочения по-горе 

срок е необходимо решение на Общински съвет Разград за разкриване на социалната 

услуга „Топъл обяд“ като местна дейност, съгласно дефиницията на § 1, т. 20 от 

Допълнителните разпоредби на Закона за публичните финанси.   

Предвид гореизложеното и на основание чл. 17, ал. 1, т.7, чл. 21, ал. 1, т.8, ал.2 и 

чл. 22, ал, 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и  

процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG05SFPR003-

1.001 „Топъл обяд“, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 27 гласа 

„ЗА“, „против“ –няма, „въздържал се“ –няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Общински съвет Разград дава съгласие Община Разград да подаде заявление за 

финансиране по процедура за директно предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ BG05SFPR003-1.001 „Топъл обяд“ по Оперативна Програма за храни и основно 

материално подпомагане. 

2. Общински съвет Разград дава съгласие за разкриване и предоставяне на 

дейностите на социалната услуга „Топъл обяд“ като местна дейност съгласно 

дефиницията на § 1, т. 20 от Допълнителни разпоредби на Закона за публичните 

финанси, считано от 01.01.2023 година.  

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред Административен 

съд гр. Разград. 
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С Т А Т И Я  12 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№406.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев –Зам.- кмет на Община Разград 

Относно: Кандидатстване за финансиране с проектно предложение „Закупуване 

на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за Домашен социален патронаж, гр. 

Разград“ по Целева програма „Патронажна мобилност за доставка на топъл обяд“, 

финансирана от Фонд „Социална закрила“. 

Господин Добрев, представете докладната записка и Вашето предложение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Със съответната заповед от 23.09.2022 г. на заместник министър-председател и 

министър на труда и социалната политика е утвърдена целева програма „Патронажна 

мобилност за доставка на топъл обяд“. Целта на програмата е да подпомогне социалната 

дейност в общините чрез закупуване на нови неупотребявани лекотоварни автомобили за 

разнос на храна до потребителите на социалната услуга. За да се реализира тази Целева 

програма по реда на чл.27, ал. 1, т. 2 от Закона за социално подпомагане ние сме разработи 

ли проектно предложение имаме готовност да подадем същото за закупване на нов 

неупотребяван лекотоварен автомобил за Домашен социален патронаж. Като същия следва 

да подпомогне различните дейности на Домашен социален патронаж включващи доставка 

на храна и лекарства, битови услуги и поддържане на социални контакти. Общата стойност 

на проектното предложение е в размер на 39 600 лв. като съгласно Методиката е предвидила 

да включва и съответното участие на кандидата , което не може да бъде по малко от 10% на 

проектното предложение ние сме разработи ли стойността на съфинансирането на Община 

Разград да е 3 960 лв.ДДС. Срокът за реализирането на дейностите е 08.12.2023 г. за да бъде 

подадена това проектно предложение следва Вие да положите своята санкция и да вземете 

решение, с което да дадете съгласие да кандидатсваме по този проект и да направим 

съфинансиране в размер на 3 960 лв. Завърших. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Три постоянни комисии са обсъдили тази докладна записка. За две от тях: ПК по 

бюджет, финанси и икономическа политика и ПК по социална политика, трудова заетост и 

здравеопазване имаме информация какво тяхното становище и сега остава господин Огнян 

Обрешков да ни информира за становището на ПК по законност , певенция на корупцията , 

контрол на решенията, предложения на гражданите и връзка с неправителствени 

организации.  

 

Г-н Огнян Обрешков –Зам. председател на ПК 

Благодаря господин председател.  

Докладна записка с вх.№406 беше подкрепена 6 гласа „ЗА“ , „против“-няма, 

„въздържали се“-няма.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, колеги имали съветници които желаят да изразят становище по тази 

докладна записка. Давам думата на Наско Анастасов. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Въпрос? Автомобила лек ли ще е или товарен? Защото лекотоварен автомобил няма.  
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Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

В българското законодателство това понятие не съществува. Но в насоките на това 

проектно предложение затова сме го  изписали така са го написали. Автомобила ще бъде 

лек. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Напишете товарен автомобил просто по тоя начин според мен не правилно. 

Лекотоварен автомобил не съществува. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Така е когато се обяви обществената поръчка той ще бъде записан точно по тоя начин. 

Но сега за целта на проектното предложение за целта на решението общинския съвет сме го 

писали така както е разписано, и това е години назад е между другото е така. Напълно съм 

съгласен с вас , че такова понятие не съществува. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да стана ясно за какво се ползват тези термини други съветници желаят ли да изразят 

становище? Не виждам. 

 Уважаеми съветници, приключваме дискусията и преминаваме към гласуване. Моля 

гласувайте. Колеги обявявам режим на гласуване. Моля да не говорите по между си, а да се 

произнесете с гласуване по проекта за решение. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2019 – 2023 година 

25.10.2022 г. – поименно гласуване 

  

 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов Отсъства   

2. Антон Руменов Монев +   

3. Ахмед Басриев Ахмедов +   

4. Валентин Стефанов Василев +   

5. Галин Пенчев Парашкевов +   

6. Галина Георгиева-Маринова Не участва   

7. Гюлчин Мехмедова Ахмедова Не участва   

8. Джипо Николов Джипов Не участва   

9. Елка Александрова Неделчева +   

10. Ивайло Георгиев Димитров +   

11. Иво Борисов Димитров +   

12. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

13. Калоян Руменов Монев Отсъства   

14. Левент Али Апти +   

15. Любомир Асенов Райчев +   

16. Мариан Пламенов Иванов Отсъства   

17. Милен Йоргов Минчев Не участва   

18. Мирослав Цанев Маринов +   

19. Надежда Радославова Димитрова Отсъства   

20. Наско Стоилов Анастасов +   

21. Нюсрет Исмет Мустафа-Салим +   
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22. Огнян Досев Обрешков +   

23. Пейчо Добрев Георгиев +   

24. Радиана Ангелова Димитрова Не участва   

25. Ремзи Реджеб Осман +   

26. Руско Кулев Дянков +   

27. Свилена Дечева Дечева +   

28 Станислава Веселинова Русева +   

29. Стефан Димов Стефанов +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Танер Салим Сали +   

32. Таня Петрова Тодорова Отсъства   

33. Хасан Халилов Хасанов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 560 

 

Със заповед № РД-25-13/23.09.2022 г. на Заместник министър-председател и 

Министър на труда и социалната политика е утвърдена Целева програма 

„Патронажна мобилност за доставка на топъл обяд“, финансирана от Фонд „Социална 

закрила“ по реда на чл. 27, ал. 1, т. 2 от Закона за социално подпомагане. 

Целта на програмата е да подпомогне социалната дейност в общините чрез 

закупуване на нови неупотребявани лекотоварни автомобили за разнос на храна до 

потребителите на социалната услуга.  

За реализиране на Целева програма „Патронажна мобилност за доставка на 

топъл обяд“, финансирана от Фонд „Социална закрила“ по реда на чл. 27, ал. 1, т. 2 от 

Закона за социално подпомагане, Община Разград има готовност да подаде проектно 

предложение „Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за Домашен 

социален патронаж, гр. Разград“, като  за целта ще бъде закупен нов неупотребяван 

лекотоварен автомобил, който да подпомогне различните дейности на Домашен 

социален патронаж включващи доставка на храна и лекарства, битови услуги и 

поддържане на социални контакти. 

Общата стойност на проектното предложение е в размер на 39 600.00 лв. 

(тридесет и девет хиляди и шестстотин) лева с ДДС, като съгласно Методика за 

разпределение на средствата по фонд „Социална закрила“, общата стойност включва 

собствено участие на кандидата – Община Разград, което не може да бъде по-малко от 

10 % от стойността на проекта или 3 960.00 лв. (три хиляди деветстотин и шестдесет) 

лева с ДДС. Срокът на реализиране на дейностите по проекта е не по-късно от 

08.12.2023 година. 

В съответствие с Условията за кандидатстване, Община Разград следва да 

представи Решение на Общински съвет Разград за подаване на проектно предложение 

по настоящата целева програма. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 17, ал. 1, т. 7, чл. 21, ал. 1, т. 8, ал. 2 и 

чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната администрация и чл. 27, 

ал. 1, т. 2 от Закона за социално подпомагане, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 23 гласа „ЗА“, „против“ –няма, „въздържал се“ –няма, 
 

 

Р Е Ш И: 
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1. Дава съгласие Община Разград да кандидатства с проектно предложение 

„Закупуване на нов неупотребяван лекотоварен автомобил за Домашен социален 

патронаж гр. Разград“, с обща стойност на проектното предложение в размер на 

39 600.00 лв. (тридесет и девет хиляди и шестстотин) лева с ДДС. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да подготви и представи в определения 

срок необходимите документи, като предвиди в бюджета  на Община Разград за 2023 г. 

необходимия финансов ресурс за съфинансиране  на проекта в размер на 3 960.00 лв. 

(три хиляди деветстотин и шестдесет) лева с ДДС (10% от общата стойност на 

проектното предложение). 

 

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград и Областния 

управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване по реда и в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  13 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Преминаваме към докладна записка с вх.№409.  

Докладна записка от Добрин Младенов Добрев –Зам.- кмет изпълняващ функциите 

Кмет на Община Разград съгласно Заповед №1709/23.11.2021 г. на Кмета на Община 

Разград. 

Относно: Удостояване с Наградата на името на Никола Икономов по случай 1 

ноември – Ден на народните будители. 

Господин Добрев, моля да представите Вашето предложение. 

 

Г-н Добрин Добрев – Зам.-кмет на Община Разград 

Уважаеми  госпожи и господа общински съветници  

Наградата на името на Никола Икономов се връчва на 24 май – Ден на светите братя 

Кирил и Методий, на българската азбука, просвета и култура и на славянската книжовност 

(Ден на българската просвета и култура и на славянската писменост) и на 1 ноември – Ден 

на народните будители. С нея се удостояват творци и дейци на културата и образованието, 

учители, научни работници, юристи с принос към утвърждаване на конституционализма, 

културни  и научни институти, читалища, училища, издателства и други институции с 

принос към популяризиране на културния живот и културно-историческото  наследство на 

Разградския край. 

В указания срок съгласно чл.10, ал. 4 от Правилника за символите, почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград е постъпило следното предложение за 

удостояване с Наградата на името на Никола Икономов: 

С вх. № 05-00-11/03.10.2022 г. е постъпило Предложение от инициативен комитет за 

удостояване с наградата на името на Никола Икономов на ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА, 

дългогодишен общественик, секретар-библиотекар на НЧ „Слънчев лъч – 1902“ – 

с.Островче, община Разград, с богата обществено полезна дейност.  

ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА е родена на 06.09.1943 г. в гр.Сеново, община Ветово, 

област Русе. Нейното детство, юношество, младост и професионална дейност са свързани с 

гр.Разград, където живее семейството й. 

През 2004 г., след пенсионирането й, семейството се премества да живее в с.Островче, 

община Разград. 

Образование: 
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1961 г. – средно образование в ПГ „Никола Й. Вапцаров“ – гр.Разград; 

1963 г. – професионално образование ТИХ „Дмитрий Менделеев“ – гр.Варна; 

1968 г. – висше образование във ВИХВП – гр.Пловдив, специалност „Биопрепарати, 

витамини и антибиотици“, придобита професионална квалификация инженер-технолог; 

1977 г. – следдипломна специализация във ВИИ „Димитър Ценов“ – гр. Свищов. 

 

Професионална дейност: 

1969-2000 г. в продължение на 31 години, до пенсионирането й, работи в 

Завода/Комбинат за антибиотици – Разград последователно като: 

- Специалист в Института по разработване на нови технологии и аторско 

свидететелство; 

- Технолог в Производствения отдел; 

- Началник отдел „Техника на безопасността и охрана на труда“; 

- Началник отдел „Организация и управление на производството“; 

- Ръководител направление „Социални дейности“, към който е Професионално – 

учебния център на предприятието. 

От 2007 е секретар-библиотекар на НЧ „Слънчев лъч – 1902 г.“ – с. Островче, община 

Разград.  

 

Обществена дейност: 

- Избирана в градските ръководства на различни организации в гр. Разград; 

общински съветник и съдебен заседател в Районен съд-Разград; 

- След преместване на местоживеенето в село Островче се включва много активно 

във възстановяване на читалището и активиране живота на местната общност. 

 

Награди: 

- За нейната дългогодишна професионална и обществена дейност в завода, за 

постигнати добри резултати, е наградена със златна значка „Отличник на Министерството 

на химическата промишленост“; 

- За активна дейност е получила грамоти и медали от различни организации. 

 

Дългогодишната и плодотворна обществено полезна дейност, приносът й в развитие 

на културно-просветната читалищна и библиотечна дейност в с.Островче са признати и 

уважавани от местната общност и дейците на културата от община и област Разград.  

По нейна инициатива и активно участие през 2007 г. е възродено читалището в 

с.Островче. Тя поставя и началото на читалищната библиотека. Като единствен културен 

институт на територията на селото, организира и провежда богата и разнообразна дейност 

като предлага услуги, отговарящи на потребностите на местните потребители и гостуващите 

в селото деца и възрастни. През 2011 г. читалищната библиотека е утвърдена по Програма 

„Глобални библиотеки България“ като целева с изградения компютърен център и интернет 

достъп  за местните жители и гостуващи потребители. 

Богатата библиотечна дейност чрез сформирания Клуб „Приятели на книгата“ 

достигна до всеки дом и привлече хората в селото като активни читатели. Творческите 

срещи с поети и писатели, честване на бележити дати и годишнини, селищни празници, 

съвместната дейност на читалището с Клуба на пенсионера и Дружеството на БЧК в селото, 

са малка част от активния живот, на местната общност от с.Островче за разнообразяване на 

ежедневието на преобладаващите възрастни хора с полезни и приятни преживявания. 

Читалище „Слънчев лъч – 1902 г.“ участва във всички обявени от Министерството на 

културата конкурси по Програма „Българските библиотеки – съвременни центрове за четене 

и информираност“, с което се обогатява книжния фонд, който вече надхвърля над 6000 
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библиотечни документа. Във връзка с честване на 110-годишнината на Читалището са 

издадени две краеведски издания: „История на село Островче“ и „История на НЧ „Слънчев 

лъч – 1902 г.“, което е инициатива и принос на секретар-библиотекар ХРИСА ГАМИШЕВА. 

Създадената през 2007 г. Фолклорна певческа група „Здравец“ вече има богат 

репертоар от обработен фолклор и получени престижни награди от участия в 

международни, национални, регионални и местни фестивали, събори, и прегледи. Основен 

двигател за успешното развитие и представяне на ФПГ е ХРИСА ГАМИШЕВА.  

В областта на любителското творчество през 2007 г. е създадена фолклорна певческа 

група „Здравец“. Много активна и полезна за хората е доброволческата дейност и 

благотворителността, в които местните жители участват, организирани от ХРИСА 

ГАМИШЕВА. Последната доброволческа инициатива, посветена на 120-годишнината на 

читалището, е проекта за възстановяване на 110-годишната чешма Бежаната, в 

едноименната местност близо до село Островче и облагородяването на района. Издаден е 

сборник „Легенди за Островче“. 

От три години читалището участва успешно със свои проекти в обявените с 

финансиране на община Разград конкурсни сесии за читалищата, като са закупени носии за 

певческа група, озвучителна уредба и акордеон. 

Тази богата и съдържателна читалищна, библиотечна и обществена дейност на 

читалището се случва с активното участие и инициативност на ХРИСА ГАМИШЕВА. Тя 

заслужено спечели обществената признателност и уважение в селото и в общината.  

С докладна записка заведена в деловодството на Общински съвет Разград с вх. № 

394/10.10.2022 г., Кмета на Община Разград е предложил на общинските съветници да бъде 

обсъдено предложението за удостояване с наградата на името на Никола Икономов на 

ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА. 

На 17 октомври 2022 г. е проведено съвместно заседание на Постоянната комисия по 

култура, културно-историческо наследство и духовни ценности и Постоянната комисия по 

образование и наука, с участието на ресорния заместник-кмет, началника на Регионално 

управление на образованието-Разград, представители на общинските отдели ”Образование и 

спорт” и „Култура, религиозни дейности и младежки дейности“, както и представител на 

инициативния  комитет номинирал ХРИСА ГАМИШЕВА.  

В подкрепа на предложения кандидат ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА са гласували 

над 50 на сто от имащите право на глас в съвместното заседание, с което е спазена 

разпоредбата на чл. 10, ал. 5, изр. последно от Правилника за символите, почетните звания, 

наградите и паметните знаци на Община Разград и са налице предпоставките за внасяне на 

докладната записка в Общински съвет Разград. 

Предвид гореизложеното, по повод Деня на народните будители – 1 ноември и на 

основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 10, ал. 2, ал. 3, ал. 4, ал. 5 и ал. 7, във връзка с чл. 2, ал. 2, т.4 от 

Правилника за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на Община 

Разград, предлагам Общински съвет Разград да приеме следното. Общински съвет Разград 

удостоява с наградата на името на Никола Икономов  ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА –  

секретар-библиотекар  на  НЧ „Слънчев лъч – 1902 г.“, с.Островче за дългогодишната и 

народополезна дейност в сферата на духовността и опазване на родовата и селищна памет на 

с.Островче. Завърших . 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, господин Добрев. 

 Сега следва да изслушва ме председателите на двете постоянни комисии, които са 

обсъдили тая докладна записка. Най напред давам думата на председателя на ПК по култура, 

културно-историческо наследство и духовни ценности Свилена Дечева. 
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Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Благодаря, господин председател. 

Аз предлагам да докладвам за гласуването и на двете комисии на имащите право на 

глас и след това да го обобщя. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Още по добре да заповядайте. 

 

Г-жа Свилена Дечева – Председател на ПК 

Гласуването на членовете на ПК по култура, културно-историческо наследство и 

духовни ценности е следното 3 гласа „ЗА“, „против“-няма, „въздържали се“-няма. Резултата 

от гласуването на общинските съветници членове на ПК по образование и наука са 7 гласа 

„ЗА“, „против“-няма, „въздържали се“-няма, а от останалите членове на заседанието , които 

имат право на глас имаме 4 гласа „ЗА“, „против“-няма, „въздържали се“-няма. И така 

обобщения резултат е 14 гласа „ЗА“, „против“-няма, „въздържали се“-няма, което 

категорично е по-вече от 50% от имащите право на глас благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви , и аз госпожа Дечева. Имали съветници , които желаят да изразят 

становище по докладната записка. Давам думата на Елка Неделчева, която е и председател 

на ПК по образование и наука. 

 

Г-жа Елка Неделчева – БСП за България 

Колеги, аз се колебах дали да взема думата, защото в докладната записка доста 

подробно и прилежно са представени дейностите, които правят госпожа Хриса Гамишева 

достойно за номиниране и за получаване на тази награда , но аз искам да кажа няколко думи 

от мои наблюдения. Незнам колко от вас са ходили в читалището в с.Островче. Аз 

многократно съм го посещавала.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Наско Анастасов не говори на микрофон. 

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Има.  

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Наско Анастасов не говори на микрофон. 

 

 

Г-жа Елка Неделчева – Председател на ПК 

Значи съществува като институция, но няма отделна сграда. Това е друга тема. Това е 

съвсем друга тема. Тука говорим за дейността наистина читалище съществува. И ако ние се 

върнем в нашето възраждане в историята, и знаем с каква цел са създадени читалищата, като 

единствените тогава духовни центрове в населените места, а това което представлява 

дейността на читалището в това село е пример точно за тези функции, с които са били 

създадени от нашите прадеди тези културни институти. Ходила съм и през зимата, ходила 

съм и през лятото, а може и през пролетта да съм ходила няма да издребнявам. А освен 

постоянно живеещите жители на селото, за които читалището е един център, в който 

общуват ежедневно, в който празнуват рождени дни, в който се срещат както е писано тук в 
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докладната с местни творци. През лятото това което  мен силно ме впечатли когото съм 

ходила през лятото, в читалището е пълно с деца. Деца, които явно през лятото ги гледат 

бабите и дядовците, които живеят в Островче. Силно бях впечатлена, защото малко са 

наистина за съжаление читалищата в които се вижда такава оживена дейност и не се водят 

само на хартия и един секретар на читалището да взема заплата, а наистина като отидеш там 

се вижда, че там се работи, там се правят добри неща и читалището обединява хората от 

селото. И в основата на всичко това искам да ви кажа е точно този изключително 

ентусиазиран човек Хриска. Хваларна за всичко това което прави. Тя за мене наистина е 

един съвременен народен будител. Благодаря Ви. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, госпожа Неделчева. 

Има ли други съветници, които желаят да изразят становище? Давам думата на 

Радиана Димитрова. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин Ненчев. 

 Нямах намерение да се изкажа. Обикновено като награждаваме хора не бива да имаме 

някакво негативно отношение към тях,  но бях провокирана от текста на докладната и от 

изказването на госпожа Неделчева. Сега в докладната чухме какво е работила госпожа 

Гамишева, но наградата основно се дава за работата и като деятел в читалището на 

с.Островче. Както каза и госпожа Неделчева читалищата са културни центрове. Те имат една 

основна задача - хората да общуват, да се забавляват, да се обединяват. Да госпожа 

Гамишева е много дейна, организира много неща, за които аз така давам моите адмирации, 

но в същото време последната една година забелязахме в селската общност на с.Островче 

как тя умее и да разединява хората. Днес село Островче е изключително разединено и то 

много сериозно с участието на госпожа Гамишева. Лично аз бях безкрайно изненадана от 

нейната дейност, от нейните думи, прочетох някои чатове, които толкова много ме смутиха, 

тъй като аз имах някакво така уважение към нея и някакъв респект. За съжаление смятам, че 

един човек за да получи една награда освен, че трябва да организирал много мероприятия, 

които в същото време не са извършени и организирани изцяло само от нея, а с помощта на 

много хора живущи и извън село Островче. Смятам обаче, че освен тая дейност, трябва да 

има този човек и някакъв морал. 

  

Г-н Иво Димитров – „Демократична България-Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон. 

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Не напротив. Точно в предходния мандат господин Иво Димитров, госпожа Гамишева 

може да го потвърди, многократно сме работили много неща и много неща лично аз съм и 

съдействала което означава, че Вашата реплика в момента е абсолютно не уместна. Но е 

факт, че в момента се стигна до жестоко разделение в населението в село Островче. И за 

съжаление по-голяма част от хората не подкрепят поведението на госпожа Гамишева. 

Съжалявам, че трябваше да го кажа. Благодаря. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. 

 Други съветници желаят ли да изразят становище? Не виждам желаещи. Затова 

обявявам дискусията за приключена и, че преминаваме към гласуване. Моля съветниците да 

гласуват по проекта за решение. 
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Общинският съвет взе следното  

 

                                            Р Е Ш Е Н И Е 

                                                    № 561 

 

Наградата на името на Никола Икономов се връчва на 24 май – Ден на светите 

братя Кирил и Методий, на българската азбука, просвета и култура и на славянската 

книжовност (Ден на българската просвета и култура и на славянската писменост) и на 

1 ноември – Ден на народните будители. С нея се удостояват творци и дейци на 

културата и образованието, учители, научни работници, юристи с принос към 

утвърждаване на конституционализма, културни  и научни институти, читалища, 

училища, издателства и други институции с принос към популяризиране на културния 

живот и културно-историческото  наследство на Разградския край. 

В указания срок съгласно чл.10, ал. 4 от Правилника за символите, почетните 

звания, наградите и паметните знаци на Община Разград е постъпило следното 

предложение за удостояване с Наградата на името на Никола Икономов: 

С вх. № 05-00-11/03.10.2022 г. е постъпило Предложение от инициативен комитет 

за удостояване с наградата на името на Никола Икономов на ХРИСА ЦОНЕВА 

ГАМИШЕВА, дългогодишен общественик, секретар библиотекар на НЧ „Слънчев лъч 

– 1902“ – с.Островче, община Разград, с богата обществено полезна дейност.  

ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА е родена на 06.09.1943 г. в гр.Сеново, община 

Ветово, област Русе. Нейното детство, юношество, младост и професионална дейност са 

свързани с гр.Разград, където живее семейството й. 

През 2004 г., след пенсионирането й, семейството се премества да живее в 

с.Островче, община Разград. 

Образование: 

1961 г. – средно образование в ПГ „Никола Й. Вапцаров“ – гр.Разград; 

1963 г. – професионално образование ТИХ „Дмитрий Менделеев“ – гр.Варна; 

1968 г. – висше образование във ВИХВП – гр.Пловдив, специалност 

„Биопрепарати, витамини и антибиотици“, придобита професионална кварицикация 

инженер-технолог; 

1977 г. – следдипломна специализация във ВИИ „Димитър Ценов“ – гр. Свищов. 

 

Професионална дейност: 

1969-2000 г. в продължение на 31 години, до пенсионирането й, работи в 

Завода/Комбинат за антибиотици – Разград последователно като: 

- Специалист в Института по разработване на нови технологии и аторско 

свидететелство; 

- Технолог в Производствения отдел; 

- Началник отдел „Техника на безопасността и охрана на труда“; 

- Началник отдел „Организация и управление на производството“; 

- Ръководител направление „Социални дейности“, към който е 

Професионално – учебния център на предприятието. 

От 2007 е секретар-библиотекар на НЧ „Слънчев лъч – 1902 г.“ – с. Островче, 

община Разград.  
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Обществена дейност: 

- Избирана в градските ръководства на различни организации в гр. Разград; 

общински съветник и съдебен заседател в Районен съд-Разград; 

- След преместване на местоживеенето в село Островче се включва много 

активно във възстановяване на читалището и активиране живота на местната 

общност. 

 

Награди: 

- За нейната дългогодишна професионална и обществена дейност в завода, за 

постигнати добри резултати, е наградена със златна значка „Отличник на 

Министерството на химическата промишленост“; 

- За активна дейност е получила грамоти и медали от различни организации. 

 

Дългогодишната и плодотворна обществено полезна дейност, приносът й в 

развитие на културно-просветната читалищна и библиотечна дейност в с.Островче са 

признати и уважавани от местната общност и дейците на културата от община и 

област Разград.  

По нейна инициатива и активно участие през 2007 г. е възродено читалището в 

с.Островче. Тя поставя и началото на читалищната библиотека. Като единствен 

културен институт на територията на селото, организира и провежда богата и 

разнообразна дейност като предлага услуги, отговарящи на потребностите на местните 

потребители и гостуващите в селото деца и възрастни. През 2011 г. читалищната 

библиотека е утвърдена по Програма „Глобални библиотеки България“ като целева с 

изградения компютърен център и интернет достъп  за местните жители и гостуващи 

потребители. 

Богатата библиотечна дейност чрез сформирания Клуб „Приятели на книгата“ 

достигна до всеки дом и привлече хората в селото като активни читатели. Творческите 

срещи с поети и писатели, честване на бележити дати и годишнини, селищни 

празници, съвместната дейност на читалището с Клуба на пенсионера и Дружеството 

на БЧК в селото, са малка част от активния живот, на местната общност от с.Островче 

за разнообразяване на ежедневието на преобладаващите възрастни хора с полезни и 

приятни преживявания. Читалище „Слънчев лъч – 1902 г.“ участва във всички 

обявени от Министерството на културата конкурси по Програма „Българските 

библиотеки – съвременни центрове за четене и информираност“, с което се обогатява 

книжния фонд, който вече надхвърля над 6000 библиотечни документа. Във връзка с 

честване на 110-годишнината на Читалището са издадени две краеведски издания: 

„История на село Островче“ и „История на НЧ „Слънчев лъч – 1902 г.“, което е 

инициатива и принос на секретар-библиотекар ХРИСА ГАМИШЕВА. 

Създадената през 2007 г. Фолклорна певческа група „Здравец“ вече има богат 

репертоар от обработен фолклор и получени престижни награди от участия в 

международни, национални, регионални и местни фестивали, събори, и прегледи. 

Основен двигател за успешното развитие и представяне на ФПГ е ХРИСА 

ГАМИШЕВА.  

В областта на любителското творчество през 2007 г. е създадена фолклорна 

певческа група „Здравец“. Много активна и полезна за хората е доброволческата 

дейност и благотворителността, в които местните жители участват, организирани от 

ХРИСА ГАМИШЕВА. Последната доброволческа инициатива, посветена на 120-

годишнината на читалището, е проекта за възстановяване на 110-годишната чешма 

Бежаната, в едноименната местност близо до село Островче и облагородяването на 

района. Издаден е сборник „Легенди за Островче“. 
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От три години читалището участва успешно със свои проекти в обявените с 

финансиране на община Разград конкурсни сесии за читалищата, като са закупени 

носии за певческа група, озвучителна уредба и акордеон. 

Тази богата и съдържателна читалищна, библиотечна и обществена дейност на 

читалището се случва с активното участие и инициативност на ХРИСА ГАМИШЕВА. 

Тя заслужено спечели обществената признателност и уважение в селото и в общината.  

С докладна записка заведена в деловодството на Общински съвет Разград с вх. № 

394/10.10.2022 г., Кмета на Община Разград е предложил на общинските съветници да 

бъде обсъдено предложението за удостояване с наградата на името на Никола 

Икономов на ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА. 

На 17 октомври 2022 г. е проведено съвместно заседание на Постоянната комисия 

по култура, културно-историческо наследство и духовни ценности и Постоянната 

комисия по образование и наука, с участието на ресорния заместник-кмет, началника 

на Регионално управление на образованието-Разград, представители на общинските 

отдели ”Образование и спорт” и „Култура, религиозни дейности и младежки 

дейности“, както и представител на инициативния  комитет номинирал ХРИСА 

ГАМИШЕВА.  

В подкрепа на предложения кандидат ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА са 

гласували над 50 на сто от имащите право на глас в съвместното заседание, с което е 

спазена разпоредбата на чл. 10, ал. 5, изр. последно от Правилника за символите, 

почетните звания, наградите и паметните знаци на Община Разград и са налице 

предпоставките за внасяне на докладната записка в Общински съвет Разград. 

Предвид гореизложеното, по повод Деня на народните будители – 1 ноември и на 

основание чл. 21, ал. 1, т. 23, ал. 2 и чл. 22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, чл. 10, ал. 2, ал. 3, ал. 4, ал. 5 и ал. 7, във връзка с чл. 2, ал. 

2, т.4 от Правилника за символите, почетните звания, наградите и паметните знаци на 

Община Разград, с 16 гласа „ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“- няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Общински съвет Разград удостоява с наградата на името на Никола 

Икономов  ХРИСА ЦОНЕВА ГАМИШЕВА –  секретар-библиотекар  на  НЧ „Слънчев 

лъч – 1902 г.“, с.Островче за дългогодишната и народополезна дейност в сферата на 

духовността и опазване на родовата и селищна памет на с.Островче.  

 

Настоящето решение да се изпрати на Кмета на Община Разград и на Областния 

управител на област Разград в седемдневен срок от приемането му. 
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Можем да поздравим новия носител на това почитно звание като се надявам, че той ще 

се образи и с проведената дискусия и изказаните мнения в общинския съвет. Награда ще 

бъде връчена на специална церемония на 1-ви ноември - Ден на народните будители 

организира от общинската администрация.  
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Изчерпахме точка първа от дневния ред – разглеждане на докладни записки.  

 

ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И сега давам думата на председателя на ПК по управление на общинската 

собственост и стопанство и наш представител на Общото събрание на 

акционерите на МБАЛ „Св. Иван Рилски“, как са протекли тези общи събрания. 

Заповядайте, колега Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Благодаря Ви, господин председател.  
На проведено заседание на 27.09.2022 г. Общинският съвет взе решение № 

548 относно Определяне на представител на Община Разград в извънредно Общо 
събрание на акционерите на „Многопрофилна болница за активно лечение „Свети 
Иван Рилски“ - Разград“ АД, гр.Разград., с което ме избрахте за представител на 
Община Разград. 

И дневният ред на Общото събрание на акционерите беше: 
I. Промяна в състава на Съвета на директорите - проект на Решение: 

Общото събрание на акционерите приема предложената промяна в състава на 
съвета на директорите; 

1. Поради смъртта на д-р Гечо Жеков - изпълнителен директор на лечебното 
заведение, настъпила на 29.08.2022 г.; 

2. По молба на Петър Янков Тодоров - член на съвета на директорите, 
одобрена е Протокол № 6/13.05.2022 г., е която желае да бъде освободен от 
състава на съвета на директорите. 

II. Освобождаване от отговорност на д-р Гечо Жеков - Изпълнителен 
директор за периода от встъпването му от 2017 г. до 2021 г. и да му бъде 
възстановена гаранцията, внесена по чл. 30, ал. 1 от Устава на дружеството. 

III. Освобождаване от отговорност на д-р Петър Тодоров - член на съвета на 
директорите за периода от 2019 г. до 2021 г. и да му бъде възстановена 
гаранцията, внесена по чл. 30, ал. 1 от Устава на дружеството. 

IV. Промяна в чл. 29 от устава на дружеството е нова ал. 2, която да дава 
възможност протоколите от Съвета на директорите да бъдат разписвани от 
членовете чрез квалифициран електронен подпис. 

Съвсем накратко ще ви запозная с части от Доклада, който съм изготвил, 

като задължение на упълномощения представител. 
На 07.10.2022 г. обявената редовна дата, след надлежна регистрация се 

установи, че  няма кворум. Присъстваха представителите на общините, но нямаше 
представител на държавата. И от присъстващите представители на акционерите в 
обявения начален час бяха представени само 56 332 поименни акции, 
представляващи 9,42 на сто от капитала на дружеството. Затова след изчакване  от 

 

 

 

В изпълнение на т.5 от решението информирам Общински съвет Разград за 

проведеното редовно годишно общо събрание на акционерите на „Многопрофилна 

болница за активно лечение „Свети Иван Рилски“ - Разград“ АД, гр.Разград и за 
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от половин час да се яви представител на  държавата и след като той не дойде беше 

отложено заседанието за 21.10.2022 г.  

На 21.10.2022 год., представител на Министъра на здравеопазването с 531 211 

броя поименни акции или 88, 84 на сто от капитала на МБАЛ „Св. Иван Рилски“, 

представителя на Община Разград беше с 25415 поименни акции, Исперих – 318, 

Община Кубрат – 10433, Община Завет – 5298. Имаше кворум заседанието и се 

взеха следните решения. представляващи 97,61 на сто от капитала на дружеството- 

лечебно заведение и съгласно чл.20 от Устава е налице кворум за провеждане на 

Общото събрание. 

След проведено гласуване бяха взети следните решения: 

РЕШЕНИЕ по т.1 от дневния ред: Общото събрание на акционерите приема 

промяна в състава на Съвета на Директорите чрез освобождаване на Теодор Иванов 

Еарвалов и избор на Теодор Иванов Гарвалов и Ивиан Бориславов Бенишев за нови 

членове на съвета, номинирани в резултат на проведен конкурс по реда на Закона 

за публичните предприятия и правилника за прилагането му след деклариране на 

обстоятелствата по чл.20 и чл.23 от ЗПП и определя нов тригодишен мандат на 

съвета на директорите. 

РЕШЕНИЕ по т.2 от дневния ред: Общото събрание на акционерите НЕ 

преразглежда освобождаването от отговорност на д-р Гечо Жеков - Изпълнителен 

директор за периода от встъпването му в длъжност от 2017 г. до 2021 год. 

РЕШЕНИЕ по т.З от дневния ред: Общото събрание на акционерите Общото 

събрание на акционерите НЕ преразглежда освобождаването от отговорност доктор 

Петър Янков Тодоров - член на съвета на директорите за периода от встъпването 

му в длъжност от 2019 г. до 2021 г. 

РЕШЕНИЕ по т.4 от дневния ред: Общото събрание на акционерите НЕ 

приема предложената промяна в чл.29 от Устава на дружеството, която да 

предостави възможност за подписване на протоколите на съвета на директорите 

чрез квалифициран електронен подпис. 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито от председателя 

в 11:45 часа. 

Прилагам протоколите от извънредното Общо събрание на акционерите на 

МБАЛ „Св. Иван Рилски“ гр.Разград от двете проведени събирания.  

Благодаря Ви много. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз, господин Димитров. 
И сега накратко ще ви информирам какви материали са постъпили след 

последното заседание на общинския съвет. 
Постъпило е писмо от заместник кмета на Община Разград – госпожа Полина 

Иванова относно писмо на госпожа Катя Радева – Директор на Център за работа на 
деца на улицата гр.Разград, в което подробно се информира по поставените 
проблеми свързани с необходимите грижи за децата в риск, както и за 
потребителите на Центъра за работа на деца на улицата. 



69  

Постъпила е информация от кмета на общината във връзка с жалба 
подадена от Валентин Антонов Дончев за проблеми съществуващи с 
заплащането на местния данък за моторни превозни средства и какво е 
предприето от общинската администрация за решаването на този проблем.  

И последния материал, за който ви информирам е писмо на 
Министерството на финансите, с което се дава информация какво е 
необходимо да бъде представено в специалните отчетни форми във връзка 
с подготовката на бюджета за 2023 г. 

Уважаеми съветници, поради изчерпване на дневния ред в 15:59 
часа, закривам заседанието на съвета. 

Моля ръководителите на групи съветници да дойдат на 5-я етаж при 
председателя за уточняване на някои въпроси, които касаят групите 
съветници. 

Желая ви приятен ден! 
 
 

 

                                         ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                      /Стоян Ненчев/ 

 

 

 

                                     ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР:  

                             /Любомир Райчев/ 

 

 

 


